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Samen bouwen
wij aan een 
fantastisch seizoen!

Doordacht. Samen. Bouwen.

Kom jij
bij ons

bouwen?

TROTSE HOOFDSPONSOR 
VAN S.V. GROL
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Geachte lezer,

Het seizoen is al weer een tijdje aan de gang, de eerste schifting in de ranglijsten is al 

gemaakt. Moet de een snel punten pakken om niet onderin te blijven hangen, anderen 

willen alle zeilen bijzetten om mogelijk de huidige plek te consolideren om aan het einde 

van de rit succes te oogsten. 

Het bedrijf Grol draait op volle toeren, want zo kunnen we het bijna wel stellen als je op 

de ALV hoort waar bestuurders zich zoal overal mee bezig houden, bezig mee moeten 

houden. Hulde! Voor iedere vrijwilliger trouwens. Wat leuk dat we na tig jaar eindelijk 

weer een keer een vrijwilligersavond hebben, als dank voor alle uren werk die we in de 

club steken met elkaar. In het verleden al diverse keren mee mogen maken, altijd gewel-

dige avonden in onze eigen geweldige kantine. Iets om naar uit te zien….Oh, bent u nu 

ook ineens getriggerd om ook vrijwilliger te worden? Schroom niet, er is werk genoeg, 

op vele terreinen (ook als clubbladredactie kunnen we nog wel extra man-/vrouwkracht 

gebruiken als redacteur trouwens), en super gezellig ook nog. Het levert je veel op, alleen 

al sociaal gezien, ook voldoening, en je wilt toch graag ergens bij horen als mens, je als 

mens inzetten voor de medemens? Wees welkom…

Voor nu eerst veel blader- en leesplezier gewenst bij de derde editie van uw eigen club-

blad. Oh ja, en wilt u vrijwilliger worden, of er liever eerst over sparren, mail of app naar 

het redactie adres, dan komt het zeker verder, of kijk in de Presentatiegids die u ruim een 

maand geleden ontving. Hier staan alle contactgegevens in van alle commissies.

Namens de redactie,

Henri Walterbos, Hoofdredacteur
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Op bezoek bij de familie Paf
“Je moet niet blijven hangen in het verleden maar vooruit kijken”

Omdat Mathijs bij mij in de straat 
woont hebben we afgesproken om 
bij hem thuis, onder het genot van 
een kop koffie, de familie Paf be-
ter te leren kennen. Arjan die een 
straat verderop woont is ook aan-
wezig. Omdat Harry Paf, de vader 
van Mathijs, Arjan en Maaike, nog 
op vakantie is ben ik wat betreft 
de nodige info afhankelijk van zijn 
twee zonen.    

Hij vond dan ook dat die fusie er moest 
komen. “Hij kon er veel rationeler naar 
kijken, was bezig met de toekomst van 
de vereniging. Dat ging door gebrek aan 
jeugd dat doorstroomde en verlies aan 
leden steeds moeilijker:  Dat heeft bij 
ons thuis ook vaak de nodige discussies 
teweeggebracht”. 

Voor al zijn functies die hij heeft bekleed 
in het vele vrijwilligerswerk in het sportle-
ven van Groenlo is Harry in 2023 onder-
scheiden met de titel Lid in de Orde van 
Oranje-Nassau en door de Grol ook nog 
eens benoemd tot erelid van onze club.

Daarnaast was hij jarenlang docent 
Aardrijkskunde, later decaan, op scho-
lengemeenschap Marianum. Hij heeft 
hier meer dan 40 jaar gewerkt en geniet 
nu al een tijdje van zijn welverdiende 
pensioen. Dat doet hij dan ook samen 
met zijn vrouw Ine. Ze trekken graag 
met hun caravan door Europa om tel-
kens weer leuke en nieuwe plekken te 
ontdekken.

Harry heeft zelf nooit gevoetbald maar 
was wel een fanatiek volleyballer. En in 
zijn jongere jaren heeft hij ook nog een 
tijdje basketbal gespeeld. Maar volley-
bal was toch meer zijn ding en dat heeft 
hij dan ook jarenlang gespeeld. Uitein-
delijk heeft hij dat ook nog gecombi-
neerd met het voorzitterschap van de 
volleybalvereniging Grol in Groenlo. 

Arjan Paf
Arjan (38), is de 
jongste van de  
twee zonen werkt 
5 dagen in de week 
als docent licha-
melijke opvoeding 
op het Marianum en daarnaast is hij bij 
dezelfde organisatie teambegeleider. 
Hij heeft voor zijn studie in Groningen 
en Nijmegen gewoond maar kwam 
de weekenden wel vaak terug om te 
voetballen en te stappen. Arjan heeft 
namens ‘de boys’ ook nog in de Fusie-
werkgroep gezeten.

“Ik ben getrouwd met Martine en vader 
van drie kinderen, twee dochters en een 
zoon; Lara, Fenne en Tiebe. Maar geen 
van allen spelen voetbal. Mijn dochter 
kan een aardig balletje trappen maar 
kiest op dit moment nog voor turnen. Ik 
ben een reislustig persoon en heb dan 
ook al veel gezien van de wereld. Door 
een hardnekkige herniablessure voet-
bal ik niet meer en gezien mijn beroep 
lijkt me dat ook niet meer verstandig. 
Maar voetbal blijft kriebelen dus wie 
weet in de nabije toekomst nog een 
keer voetballen bij de 35+. Zo’n derde 
helft waar alle leuke anekdotes weer op 
tafel komen…”

“Daarnaast fiets ik regelmatig. Ik heb 
een mountainbike en een racefiets. 
Vaak in kleine groepjes leuke toertoch-
ten maken. Meestal is Mathijs daarbij 
ook aanwezig.”

Mathijs Paf
Mathijs (42) is de 
oudste van het stel 
en getrouwd met 
Sietske en vader 
van drie kinderen, 
een dochter en 
twee zonen Bibi, Milo en Tali. Hij heeft In 
Enschede bestuurskunde gestudeerd. 
Voor zijn werk heeft hij een kleine 5 jaar 
in Veenendaal gewoond. Ook Mathijs 
kwam elk weekend weer terug om te 
voetballen bij de boys.

“In het dagelijkse leven ben ik werkzaam 
als ZZP’er. Ik heb een organisatieadvies-
bureau in Groenlo genaamd Paf Interim 
Advies. Ik ben vaker op het voetbalveld 
te vinden dan mijn broer. Ik speel zelf 
nog in een 35+ team met overwegend 
oud spelers van de Boys. Daarnaast 
spelen Milo en Tali in de JO9-3 waarvan 
ik trainer en leider ben. Daarnaast ben 
ik ook nog vaak scheidsrechter.” Iets 
wat hij met heel veel plezier doet ook al 
is het best wel tijdrovend. “Ook ben ik 
nog bestuurslid bij de Ren- en Toerclub 
Groenlo of terwijl de RTCG. Daar ben ik 
ook graag op de fiets te vinden.” 

Door: Ronald Buesink

Algemeen
De familie Paf heeft het eerste huis 
gekocht aan de Schaepmanstraat in 
Groenlo. Het is een hechte warme fa-
milie die elkaar vaak ziet en bezoekt. 
Ondanks dat zus Maaike(huisarts) in 
Schalkhaar woont hebben ze een hech-
te band met elkaar. “Het is niet zo dat 
we haar wekelijks zien maar feestelijke 

aangelegenheden vieren we zoveel mo-
gelijk samen.”

De jeugdjaren van beide broers speel-
den zich grotendeels af in de woonwijk 
rond de Schaepmanstraat. Ze gingen 
dan ook alle drie naar de dichtstbijzijn-
de school en dat was toentertijd de Wil-
librodusschool. Omdat Arjan en Mathijs 
voetbal leuk vonden hebben zij zich, net 
als de vriendjes uit de buurt, aangemeld 

als lid bij de Grolse Boys. Ze zijn ‘de 
boys’ altijd trouw gebleven tot de fusie 
met de Grol plaats vond in 2020. “Nou 
ja fusie, het was meer loslaten en verder 
gaan bij de Grol.” Later verhuisde de fa-
milie naar Het Blik in Groenlo.

Ze hebben al die jaren een fantastische 
tijd gehad bij de roodwitten waar ze nog 
regelmatig met weemoed aan terug 
denken. Met name de betrokkenheid, 
knusheid en saamhorigheid en het klein-
schalige van club missen ze wel eens. 
“De Grol is natuurlijk de grote broer en 
door de terugloop van het aantal leden 
was het ook niet meer reëel om in de 
Grolse gemeenschap twee voetbalclubs 
te hebben. Maar de mooie herinnerin-
gen aan de boys zullen altijd blijven.” 

Nauw betrokken
Arjan was de iets betere voetballer van 
de twee en hij heeft ook nog een paar 
jaar bij andere verenigingen gespeeld 
waaronder K.S.V. en ja hoor, ‘de Grol’. En 
samen hebben ze heel wat jaartjes in 
het eerste team van hun club gespeeld. 
Eerst op de zondag en later ook op de 
zaterdag. Het was niet alleen actief 
voetbal dat ze speelden maar ze waren 
ook zeer nauw betrokken bij de vereni-
ging in diverse functies. Hierbij moet je 
denken aan trainer, leider, het draaien 
van bardiensten, het organiseren van 
festiviteiten en andere hand en span-
diensten op het terrein van sportpark 
Het Wilgenpark.
 
Harry Paf
Vader Harry Paf, 
geboren in Haaks-
bergen, kennen de 
meesten wel om-
dat hij jarenlang 
(ze dachten 11jaar) 
voorzitter is geweest van ‘de Boys’ (en 
ook nog een periode van 3 jaar vice-
voorzitter bij de Grol) en uiteindelijk het 
huwelijksaanzoek, gedaan door Hans 
Scheinck tijdens de receptie ter gele-
genheid van het 70-jarig bestaan op het 
sportpark Het Wilgenpark, aanvaarde. 

Boven v.l.n.r. Arjan, Mathijs en Harry
Onder v.l.n.r.  Milo en Tali 
Foto’s: John Ligtenberg



Autobedrijf
Victor Rensen

Merkspeciaslist in Peugeot, Citroën en Volvo

Het vertrouwde
autobedrijf in
Groenlo!

Occasions
Onderhoud &

Reparatie

Thorbeckestraat 117, 7141 TZ Groenlo
info@autobedrijfvictorrensen.nl

Tel: 0544-462344

-
-
-
-
-

Peugeot, Citroën & Volvo
Persoonlijke benadering 
Geen onverwachte kosten
Gecertificeerde monteurs 
Verzekerd van vakkundig 
advies

Hét Sociaal Cultureel Centrum in Groenlo
Theatervoorstellingen, concert, filmhuis, repeteren, vergaderen, presenteren, kunstexposities, 

uitvaarten en een centrale ontmoetingsplek.

Sociaal Cultureel Centrum De Mattelier 
M a t t e l i e r s t r a a t  1 9   •   7 1 4 1  B P  G r o e n l o
T  0 5 4 4  4 6  2 0  2 0   •   M  0 6  4 2  4 9  7 7  4 4
www.demattelier.nl  •  info@demattelier.nl
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Milo en Tali, zijn al-
lebei 8 jaar oud en 
zijn een tweeling. 
Dat is ook te mer-
ken, geven ze aan, 
omdat veel andere 
kinderen uit het 
team ze niet uit elkaar kunnen houden. 
Ook de ouders en de trainers hebben 
het vaak niet goed. Ze zijn allebei voor 
Feyenoord, net als hun vader. Ook heb-

ben ze het heel erg 
naar hun zin bij ‘de 
Grol’. “Het worden 
dan ook echte Grol 
voetballers (met ho-
pelijk een rood rand-
je).” 

Verschil tussen beide 
verenigingen?
Arjan en Mathijs: “Bij een kleine club is 
de betrokkenheid veel groter. Iedereen 
die lid was van de Boys deed iets voor 
de club. Dat was normaal en daar be-
stond geen discussie over. Wat ze vaak 
bij de Grol zeggen één grote familie dat 
gold zeker voor de Boys.”

Mathijs: “Ik merk nu pas dat bij een gro-
te vereniging soms wat minder toewij-
ding is, dat vind ik jammer. Omdat de 
club groter is, kun je je wat makkelijker 
verstoppen. Ik bedoel niet de mensen 
die zich wel inzetten.  Er zijn genoeg 
taken/activiteiten die door bijna ieder-
een gedaan kunnen worden ook al heb 

je geen voetbalachtergrond. Als je niet 
oppast komt al het werk op de schou-
ders van dezelfde personen terecht en 
dat is jammer.”

Wat hadden jullie graag anders 
gezien na de fusie/overname? 
Arjan en Mathijs: “Daar zijn we zeer 
eensgezind over. Wij hadden liever een 
heel nieuw voetbaltenue gezien, met 
een nieuw logo en het liefst ook nog een 
nieuwe verenigingsnaam. We hebben 
best veel ingeleverd. Ook al moeten we 
toegeven dat het huidige tenue met de 
rode accenten er ook erg mooi uitziet. 
We hopen dat die rode accenten als een 
soort van herinnering aan de boys iets 
blijvends is.”  

“Wat we ook erg mooi vinden op ons 
nieuwe sportpark zijn de rode deuren 
bij de kleedkamers, de eigen bekerkast 
en de naam Wilgenpark. Dat is fijn om 
te zien. Maar de fusie werd net als bij de 
Grol niet door iedereen even enthousi-
ast ontvangen. De diehard Boys hadden, 
en hebben er nog steeds moeite mee.”

Wat heeft de familie Paf gemeen?
Arjan en Mathijs: “Dat we echte kam-
peerders zijn. We hebben allemaal een 
caravan. Van jongs af aan gingen we al 
met onze pa en ma mee naar een cam-
ping. Meestal naar het zuiden van Euro-
pa. Je moet dan denken aan landen als 
Italië en Frankrijk. Mijn ouders vinden 
de bergen (Alpen, Dolomieten) ook erg 

mooi om naar toe te gaan. Ze vinden het 
heerlijk om er te wandelen en te genie-
ten van alle mooie uitzichten. Deze tra-
ditie zetten we voort met ons allen.”

Arjan: “Toen we nog geen kinderen 
hadden, heb ik samen met Martine een 
sabbatical genomen en veel op reis ge-
weest. We zijn een half jaar lang wegge-
weest, hebben veel gezien van andere 
culturen en landen. We hebben Austra-
lië, Cambodja, Vietnam, Indonesië, Sri 
Lanka, Thailand en Nieuw-Zeeland be-
zocht. En later zijn we nog met de cam-
per voor 10 weken van Nederland naar 
Griekenland gereden. Met tussenstops 
in Kroatië, Montenegro, Kosovo en Al-
banië. We hadden toen twee kinderen. 
Dat blijven mooie herinneringen.”

Rood-wit hart
Het avondje familie Paf is voorbij ge-
vlogen en ik heb weer genoeg info 
tot me genomen. Wat betreft de info 
over vader Harry moet je bij Arjan en 
Mathijs zijn. Ik neem hiervoor geen 
enkele verantwoordelijkheid. Het zijn 
gezellige, actieve, sportieve en leuke 
mensen waar je niet snel ruzie mee 
gaat krijgen. Ze hebben veel voor de 
Boys gedaan. Het rood-wit zal altijd in 
hun hart blijven en wordt nooit verge-
ten. Maar het blauw-wit met rode ac-
centen mag er ook zijn en daar zijn ze 
ook heel tevreden mee. “Je moet niet 
blijven hangen in het verleden maar 
vooruit kijken.”

Het is bijna zover! Het nieuwe carna-
valsseizoen staat te trappelen van on-
geduld, en dat betekent maar één ding: 
tijd voor DeGrol-Avond!

Op vrijdag 13 december zetten we 
Sportcafé Den Elshof weer op z’n kop 
tijdens DeGrol-Avond! Vanaf 20:00 uur 
(inloop vanaf 19:30 uur) gaat het feest 
losbarsten met een avond vol spekta-
kel. Alle drie verenigingen – de voet-
bal-, handbal- en volleybalvereniging 
– werken mee aan een programma dat 
je echt niet wilt missen.

Wat kun je verwachten? 

Spetterende buuts, een waanzinnig dwei-
lorkest, geweldige artiesten én natuurlijk 
de Stadsprins en Adjudant die het feest 
compleet maken. Kortom, het belooft een 
legendarische avond te worden! 

Voor slechts € 12,50 per persoon ben jij 
erbij. Dat is inclusief twee consumpties én 
een gratis garderobe. Vergeet niet je mooi-
ste carnavalsoutfit uit de kast te trekken, 
want het feest is volledig gekostumeerd!

Wees er snel bij en scoor je tickets via onze 
ticketshop: https://tinyurl.com/2j263wmb

Driewerf alaaf en tot dan!

Voetballers, handballers, volleyballers en andere carnavalsgekken uit Groenlo! 






Ronald Gerritsen, De Woerd 9, 7141 GK Groenlo

0544 -  840623, 06 -  51314790

ronald-gerritsen@hotmail.com, www.ffanderskoken.com

Zoekt u iets:

... creatiefs ... 
... gezelligs ..

. 
... leuks ... 
... of gewoon ff iets anders? 

Voor een leuke, gezellige maar net ff een 

andere kookworkshop/catering neem 

contact op met ff anders.

Iedereen verdient 
een club!
Goed voor jouw club & geweldig voor de buurt.
Verenigingen, stichtingen en clubs zijn belangrijk voor ons land. Ze brengen mensen bij elkaar 
en maken de samenleving sterker. Daarom is de Rabobank al tientallen jaren verbonden met 
het verenigingsleven. We ondersteunen verenigingen, stichtingen en clubs niet alleen 
financieel, we begeleiden ze ook op het gebied van duurzaamheid, gezondheid en 
maatschappij. Maar jij helpt ook. Iedereen doet mee. Zo leveren we met elkaar een bijdrage aan 
het welzijn van Nederland.  
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Is het desinteresse, onverschilligheid, 
de tand des tijds, of is het een teken van 
heel erg veel vertrouwen in de mensen 
‘in het torentje’ op sportpark Den El-
shof? Feit is wel dat de belangstelling 
voor een ALV, oftewel Algemene Leden-
vergadering, zeer laag was maandag 
7 oktober. Heb je commentaar op za-
ken zoals in de derde helft wellicht wel 
eens, of heb je ideeën of opmerkingen, 
kom dan naar de plek waar je je ei en 
jouw eventuele grieven kwijt kunt. Je 
komt in ieder geval te weten waar de 
bestuurders zoal mee bezig zijn, in het 
belang van onze vereniging, en dat is 
immens veel. Zeer interessant boven-
dien, je steekt er zeker wat vanop, er 
gaat een wereld voor je open. Misschien 
heb jij wel het juiste idee, de ontbre-
kende schakel of oplossing voor een 
bepaald probleem of kwestie. Er komt 
enorm veel kijken bij het runnen van 
een vereniging, er wordt steeds meer 
gevraagd van bestuurders. Petje af! Ook 
voor de nieuwe bestuurders die tot het 
Algemeen Bestuur toetreden: Peter van 
Dalen (nieuwe voorzitter Accommoda-
tiebestuur), Nienke Boerkoel (nieuwe 
secretaris), Thomas Bos (nieuwe voor-
zitter Organisatiebestuur), en John ter 
Heerdt (vanaf heden Vice-Voorzitter). 
Hopelijk volgende keren meer belang-
stelling, alleen al als compliment en 

ALV: Noodzakelijke contributieverhoging
“Wij zullen nooit tegen een jeugdspeler zeggen ‘jij kunt hier 
niet voetballen omdat je contributie niet is betaald’”

waardering voor de bestuurders, ook 
allen vrijwilligers! En het is nog gezel-
lig ook…..een paar consumpties, een 
bitterballetje….een mooie maandag-
avondbesteding, en de bestuurders zijn 
zeer benaderbaar! 

Door: Henri Walterbos

Om zoveel mogelijk leden 
te bereiken, een uitgebreid verslag 
van de ALV met de belangrijkste 
zaken belicht.

Herdenking
Maandagavond kwamen ongeveer een 
40tal leden, waaronder nog geen 10 spelen-
de leden, naar de ALV toe. Voorafgaande aan 
het welkomstwoord door voorzitter Stan 
Raben buiten bij het monument ‘Bewogen 
staan wij stil’ eerst de herdenking van onze 
overleden leden. Altijd weer indrukwek-
kend. Het doet recht aan hen, zodat ze altijd 
een deel van onze vereniging blijven!

Zo goed als hamerslagen zijn de jaarver-
slagen van de secretaris, iedereen heeft ze 
op de Grolsite al kunnen lezen. De laatste 
keer voor zittend secretaris Tonnie Zie-
verink. Hij wordt opgevolgd door Nienke 
Boerkoel, de eerste vrouwelijke secreta-
ris van het Algemeen Bestuur. Ook het 
financieel jaarverslag is een hamerslag, 

compleet met de complimenten van de 
kascommissie bestaande uit Bert Fransen 
en Lotte Westervoorde. Hulde aan pen-
ningmeester Tom Hoffman. 

De vereniging is financieel gezond en het 
aantal leden schommelt al vijf jaar rond 
de 1400 waarvan 900 spelende leden. 
Daarvan is 1/8e deel vrouw, en hebben 
we 500 ondersteunende leden. Positief 
is ook om te zien dat het aantal leden 
‘jonger dan 12 jaar’ toch nog steeds een 
lichte stijging laat zien. De jaarverslagen 
van de secretaris en het financiële over-
zicht zijn allen te lezen op de website. 

Contributieverhoging
Ook de begroting voor het nieuwe boek-
jaar werd goedgekeurd, na een toelichting 
van de ‘kasbeheerder’. Ook goedkeuring 
voor het voorstel voor een contributie-
verhoging kwam erdoor, maar wel met de 
nodige kanttekeningen en zorgen vanuit 
de vergadering.

Om de vereniging financieel gezond te 
houden in de toekomst is contributiever-
hoging  dringend noodzakelijk, aldus Tom 
Hoffman. Dit betekent dat per 1 januari 
2025 de contributie met 7,5% omhoog 
gaat en per 1 juli 2025 met 5,0%. Met uit-
zondering van de categorie 35+/45+ en de 
ondersteunende leden waarbij de percen-

Foto’s: Stefan Kempers



www.johnligtenberg.nl

www.gunnewiekhelmers.nl
Ruurloseweg 70, Groenlo • T. 0544 - 46 45 93

Partnerbedrijf 
Wegenwacht®

Merkonafhankelijk autobedrijf • Occasions in alle prijsklassen
Werkplaats • Tankstation (24 uur geopend)

Modern autowascentrum • Aanhangerverhuur

Het adres voor  
eerlijk advies en onderhoud van uw auto!
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tages respectievelijk 2,5% en 2,5% zijn. 
Dit is een inhaalslag van het afgelopen sei-
zoen en is nodig om de begroting sluitend 
te krijgen. Met ingang van 1 juli 2026 is de 
jaarlijkse indexatie afhankelijk gemaakt 
van het officiële landelijke inflatiecijfer. 
Het bestuur heeft bij de totstandkoming 
van de verhogingen goed naar de contri-
buties van omliggende voetbalvereniging 
gekeken en loopt hier zeker niet mee uit 
de pas. “Wij zitten aan de onderkant ten 
opzichte van andere verenigingen.” 

“We hebben de verhogingen bewust niet 
in een keer gedaan, maar in twee fases. Na 
deze doorgevoerde verhogingen gaan we 
in de toekomst kijken naar de werkelijke 
inflatiecijfers van het CBS, met een mini-
mum van 1,5%, zoals in het verleden reeds 
afgesproken,” aldus Tom Hoffman. Uit de 
vergadering werden zorgen geuit omtrent 
gezinnen die mogelijk in de problemen 
zouden kunnen komen om de contributie 
te kunnen blijven betalen. “Daar is zeker 
over nagedacht. Er zijn dan een aantal re-
gelingen waar dan mogelijk een beroep 
op gedaan zou kunnen worden. Zo heeft 
de gemeente een regeling om de contri-
butie voor bijvoorbeeld een voetbalclub 
te kunnen betalen. Daar zullen we dan in 
eerste instantie op wijzen. Daarnaast is 
er nog een Jeugdfonds waar je als ouders 
terecht kunt. Ook als vereniging zullen wij 
zeker meedenken en meekijken bij moge-
lijke probleemgevallen. Wij zullen nooit 
tegen een jeugdspeler zeggen ‘jij kunt hier 
niet voetballen omdat je contributie niet 
is betaald.’ Dan gaan we proberen intern 
een oplossing te vinden.” Ook worden le-
den opgeroepen, ingeval zij op de hoogte 
zijn van probleemgevallen, dit te melden 
bij het bestuur, zodat hier vertrouwelijk 
aandacht aan geschonken kan worden. 

Status speerpunten, zoals benoemd 
door voorzitter Stan Raben: 
• Verbeteren van vrouwen- en meiden-
voetbal: Er is een werkgroep aan de slag 
gegaan en deze werkgroep heeft een be-
leidsplan geschreven voor het vrouwen- 
en meidenvoetbal dat inmiddels ook op 
de website is geplaatst. Hierin wordt dui-
delijk uiteengezet wat de doelen zijn voor 

de komende jaren en hoe die gerealiseerd 
gaan worden. Een eerste grote stap is in-
tussen ook al gezet door het aanstellen van 
Jos Porskamp als technisch coördinator 
voor het vrouwen- en meidenvoetbal. Aan-
gezien er nog vele stappen gezet moeten 
worden, blijft dit als speerpunt staan.

• Verbeteren situatie met betrekking tot 
natuurgrasvelden 3 en 4: Zie uitgebreid 
verhaal elders in deze uitgave. Blijft als 
speerpunt staan.

• Meer aandacht voor vrijwilligers: Er zijn 
bij de Grol maar liefst circa 400 vrijwilli-
gers actief in circa 600 functies! We zijn 
al die vrijwilligers enorm dankbaar dat ze 
zich willen inzetten voor onze vereniging 
en we zijn daar ook heel erg trots op. We 
constateren wel dat het steeds lastiger 
wordt om alle functies bezet te krijgen 
en ook te houden. Daarom hebben we 
besloten om een nieuwe vrijwilligersaan-
pak op te zetten onder leiding van Mark 
Reinders die gericht is op meer aandacht 
voor, en betere waardering van vrijwilli-
gers, en het beter koppelen van vraag en 
aanbod. Door enerzijds vast te leggen wat 
achtergrond, kennis, ervaring en ambities 
zijn van (toekomstige) vrijwilligers en an-
derzijds een actueel overzicht bij te hou-
den van openstaande en/of binnenkort 
vrijvallende functies, zal het beter moge-
lijk zijn om vrijwilligers en functies op een 
passende manier aan elkaar te koppelen.
Tevens heeft het bestuur besloten om 30 
november een vrijwilligersavond te orga-
niseren als dank en waardering voor de 

inzet van al die vrijwilligers. Aangezien er 
nog vele stappen gezet moeten worden, 
blijft ook dit als speerpunt staan.

• Verbeteren faciliteiten lagere teams: 
Er zijn inmiddels veel zaken verbeterd op 
dit gebied en als bestuur krijgen we te-
rugkoppeling vanuit de teams dat op dit 
moment de faciliteiten op een voldoende 
goed niveau zijn als het gaat om ballen, 
waterzakken, bidons, tenues, reserve-
shirts, etc. Wel zijn er nog zorgen t.a.v. 
kwaliteit natuurgrasvelden en t.a.v. het 
toegewezen krijgen van scheidsrechters, 
maar beide worden aangepakt onder de 
eerder genoemde speerpunten ‘verbe-
teren natuurgrasvelden 3 en 4’ en ‘meer 
aandacht voor vrijwilligers’. Dit item wordt 
daarom niet als apart speerpunt vervolgd.

• Doorontwikkelen duurzaam sportpark: 
Er zijn de laatste jaren al vele mooie stap-
pen gezet om ons sportpark te verduurza-
men en het blijkt dat al het ‘laaghangend 
fruit’ inmiddels wel is geplukt, waardoor 
het lastig is om nieuwe concrete stappen 
te zetten. Verduurzaming en het zoeken 
naar nieuwe mogelijkheden blijft een vast 
agendapunt op de SEAG vergaderingen.  

• Verbeteren bemensing van de begelei-
ding van alle teams: Dit is elk jaar weer een 
uitdaging, zo ook afgelopen seizoen. We 
vertrouwen erop dat de hiervoor genoem-
de nieuwe vrijwilligersaanpak hier een po-
sitief effect op zal hebben. Dit speerpunt 
blijft bestaan maar gaat op in het nieuwe 
speerpunt ‘Intensiveren jeugdopleiding’. 
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• Trainen en spelen op basis van 14 voet-
bal-spelprincipes Grol: Dit heeft afgelo-
pen seizoen al behoorlijk vorm gekregen 
maar anderzijds is er ook nog veel te doen. 
Dit speerpunt blijft daarom bestaan maar 
gaat op in het nieuwe speerpunt ‘Intensi-
veren jeugdopleiding’.

• Ontwikkelen spelers op eigen niveau, 
zowel sociaal-emotioneel als voetbal-
technisch: Dit hangt ook sterk samen met 
de twee voorgaande speerpunten. Ook 
hiervoor geldt dat er al de nodige vooruit-
gang is geboekt maar dat er nog veel werk 
te doen is op dit vlak. Dit speerpunt blijft 
daarom bestaan maar gaat op in het nieuwe 
speerpunt ‘Intensiveren jeugdopleiding.’

• Versterken samenwerking met overi-
ge verenigingen: Er is het afgelopen sei-
zoen veel samengewerkt en afgestemd 
met overige verenigingen. Een voorbeeld 
hiervan is het halfjaarlijks overleg met de 
overige voetbalverenigingen in Oost Gel-
re (Longa, RKZVC, Erix, HMC en KSV) met 
daarbij ook aanwezig de gemeente en de 
KNVB. Thema’s die hier zijn besproken 
zijn o.a. hoe te zorgen voor een gezonde 
en veilige sportomgeving en daarbij het 
vragen van een VOG-verklaring aan func-
tionarissen/vrijwilligers. 

Een ander voorbeeld is het overleg tussen 
de voorzitters van de 5 grote voetbalclubs 
in de Achterhoek te weten, DZC, AZSV, 
Longa, FC Winterswijk en Grol, oftewel 
het zogenaamde ‘Pentagon overleg’. Af-
hankelijk van de agenda schuift steeds een 
ander bestuurslid of functionaris van de 
vereniging mee aan bij dit overleg voor de 
meer specialistische en inhoudelijke ken-
nis van het onderwerp. Dit overleg vindt 
4 keer per seizoen plaats en het afgelopen 
seizoen hebben we o.a. gesproken over de 
voetbal- / jeugdopleiding en over de ver-
enigingsfinanciën waarbij we de kosten 
voor diverse zaken hebben vergeleken als 
ook de inkomsten uit sponsoring en con-
tributies. Daarnaast werken we natuurlijk 
al jaren goed samen met Longa op het 
gebied van het G-voetbal. Dit samenwer-
ken en afstemmen blijft natuurlijk ook in 
de toekomst ontzettend belangrijk, maar 

aangezien er nu een goed niveau is bereikt 
is het volgens het bestuur niet nodig om 
dit als apart speerpunt aan te houden.

• Uitbreiden sponsorpakketten: Dit is 
het afgelopen seizoen bijzonder succesvol 
verlopen met dank aan het Commercieel 
Team dat zich daar weer enorm voor heeft 
ingezet. Een en ander heeft geleid tot een 
significante verhoging van de sponsorin-
komsten. Aangezien het behouden en 
vergroten van sponsorinkomsten nood-
zakelijk is om de vereniging draaiende te 
houden blijft dit een speerpunt.

• Intensiveren en verbeteren sponsor-
relaties: Om ook sponsoren voor langere 
termijn aan de Grol te binden is het inten-
siveren en verbeteren van de sponsorrela-
ties van enorm belang. Het Commercieel 
Team heeft hier in nauwe samenwerking 
met de Business Club Grol wederom de 
nodige stappen in gezet. Aangezien er 
nog vele stappen gezet moeten worden, 
blijft dit als speerpunt staan.

Nieuwe speerpunten voor de 
periode 2024-2028 zijn: 
‘Intensiveren jeugdopleiding’: Dennis 
Pasman hierover: “We proberen stap voor 
stap onze jeugdopleiding te verbeteren. 
We willen al onze spelers ontwikkelen, 
op technisch gebied maar ook op sociaal- 
emotioneel gebied. Dat is best ingewik-
keld. Vroeger had je een trainer die gooide 
een bal in het veld, en je ging voetballen. 
De maatschappij verandert, daarbij ver-
andert ook het geven van een training. We 
krijgen hierbij hulp van een clubje mensen 
onder leiding van Natasja Dankbaar, zoals 
ook op de website te lezen is. Zij gaan van-

uit hun professie trainers helpen in ‘Hoe 
ga je met kinderen om?’ Niet om een trai-
ning te geven, daarbij heeft Jos Heutinck 
ondersteuning gekregen van een drietal 
technische coördinatoren en een nieuwe 
keepers coördinator. Dus je ziet dat we 
zowel op het sociale gedeelte, de opvoe-
dingskant, als het technische gedeelte 
stappen gaan zetten. Er zitten nog meer 
ideeën in de pen om hen te helpen. Met 
betere trainers, leiders en grensrechters 
maak je het ook betere spelers.”

‘Veilig en gezond sportklimaat’: Stan Ra-
ben hierover. “Dat wil zeggen dat wij er-
voor moeten zorgen dat iedereen die hier 
wil sporten, of iemand die komt kijken of 
aanmoedigen, dat iedereen zich hier hap-
py voelt en er geen rare dingen gebeuren 
hier. We zijn bezig om samen met andere 
verenigingen en de gemeente Oost Gelre 
een convenant hiervoor op te stellen. Hier 
is al een concept van. Alleen de puntjes 
moeten nog op de i gezet worden. Er staat 
onder meer in hoe je je als bestuurder als 
vrijwilliger dient te gedragen, trainers en 
leiders hoe ga je met elkaar om?, welk 
gedrag is gewenst en welk gedrag on-
toelaatbaar?, hoe spreken we elkaar aan 
op gedrag dat niet goed is?, enzovoort. 
In de toekomst zullen we ook moeten 
gaan werken, en daar staan we als bestuur 
100% achter, met VOG verklaringen, of-
tewel Verklaringen Omtrent Gedrag. Dit 
willen we zelf maar het zal ook verplicht 
worden door gemeente en KNVB. Veel 
rompslomp maar dat zij dan maar zo.”

‘Nieuwe kledinglijn’: “Het kan zijn dat we 
naar een nieuwe kledinglijn toegaan, maar 
het kan ook verdergaan met dezelfde lijn, 
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maar kledingbedrijven zijn ook niet gek. 
Zij komen steeds weer met nieuwe lijnen. 
Onze Kledingcommissie heeft, in overleg 
met het commercieel team, geconsta-
teerd dat de kleding die we nu hebben 
nog goed is, en de kleding die goed is nog 
zeker een jaar te gaan gebruiken, en niet 
zoals het oorspronkelijke plan na 5 jaar 
vervangen en wegdoen. Dat vinden wij 
zonde maar is ook niet duurzaam. Maar 
het wordt wel tijd dat we moeten gaan 
denken aan het vervangen van kleding, 
zodat alle teams er netjes bijlopen. Dat 
moet allemaal georganiseerd en geïnven-
tariseerd worden, er moet een werkgroep 
gevormd worden, een plan gemaakt wor-
den, etcetera. Dat doe je er niet zomaar 
bij, daar moet apart de focus op liggen.” Er 
wordt naar aanleiding van een vraag/op-
merking uit de vergadering ook gekeken 
naar een oplossing voor het wegvallen van 
de wasservice van de firma Tobbedans uit 
Lichtenvoorde. Hier maken nu nog slechts 
een aantal teams gebruik van. Dit centrale 
wassen komt de levensduur van de kle-
ding ten goede, zo oordeelt de vergade-
ring. “Bij FC Winterswijk hebben ze een 
eigen wasservice, op het eigen complex, 
met eigen wasmachines en drogers. Ook 
hebben ze daar mensen voor die dit ver-
zorgen, en daar heel druk mee zijn. Het 
zou mooi zijn dat wij dat als vereniging ook 
zouden kunnen organiseren, die ruimte 
hebben wij op dit moment niet, maar wij 
gaan daar wel over nadenken, of er moet 
zich een nieuwe Tobbedans aandienen.”

Clublied en negeren rookverbod
Bij het agendapunt Mededelingen ver-

telde Stan Raben dat op 14 november bij 
Brouwhuys de Lange Gang 14 leden ge-
huldigd zullen worden vanwege hun 50 
jarig lidmaatschap. Hiervoor aandacht in 
het volgende clubblad. 

Ook kaartte Stan Raben een punt uit de 
vorige ALV aan. “Tijdens de vorige ALV 
is door Harry Broshuis de tekst van het 
clublied aan de orde gesteld. Wij hebben 
gezegd dat wij gaan kijken waar de ver-
antwoording hiervoor ligt en die ligt bij de 
Supportersclub. Inmiddels is er door Harry 
al een nieuwe tekst geschreven, die door 
Hans Scheinck naar de Supportersclub is 
gestuurd. Dat oordeel wachten wij af.”

Serieus zijn volgens Stan de klachten over 
veel te harde muziek in de kleedkamers, of 
op het veld. “Wij verzoeken de teams hier 
rekening mee te houden en het volume 
lager te zetten. Ook ontvangen we klach-
ten van het onnodig schieten van ballen 
tegen de reclameborden. Ook hier het 
verzoek dit zoveel mogelijk te beperken. 
We moeten geen overlast veroorzaken.” 
Hierover ook een vraag in de rondvraag, 
betrekking hebbende op het rookverbod, 
of meer nog het negeren ervan. “Er liggen 
heel veel peuken links en rechts, wordt 
hier wel naar gekeken?,” vraagt de vragen-
steller uit de Woensdaggroep zich af. “We 
willen hier niet rondlopen als politieagent 
maar doen wel een dringend beroep op ie-
dereen zich hier aan te houden, of spreek 
een ander hier op aan.” De vragensteller 
sprak hier een keer een groep van 4 rokers 
op aan die achter de kleedkamer stond, 
vertelde hij, ‘maar kreeg een blik van of ik 
niet goed wijs was’. Toch drong Raben er 
bij een ieder op aan mensen hierop aan 
te spreken. “Het is de enige manier! Het 
valt bovendien onder een veilig en gezond 
sportklimaat.” “Misschien betere aandui-
dingen maken. Je ziet ze bijna niet,” aldus 
een opmerking uit de vergadering. 

“Als laatste mededeling de stand van za-
ken over het verenigingsboek waar Hans 
Scheinck heel veel uren tijd heeft ingesto-
ken. Het is de vervanger van het gedateer-
de ‘Handboek S.V. Grol’. Het is inmiddels 
gevorderd tot hoofdstuk 14. Het is zeer 

aan te raden te lezen, het is beschik-
baar op de website.”

‘Afscheid’ Tonnie Zieverink 
Het zal in eerste instantie een raar gezicht 
zijn, een bestuurstafel zonder secretaris 
Tonnie Zieverink, die na 35 jaar zitting 
te hebben gehad in het Hoofdbestuur/
Algemeen Bestuur (14 jaar als secretaris 
jeugdafdeling, 21 jaar als secretaris vereni-
ging) afscheid nam van de bestuurstafel. 
Omdat Tonnie alle eretitels bij de Grol al 
had verdiend, was Henk Plass namens de 
KNVB aanwezig om Tonnie te benoemen 
tot Lid van Verdienste van de KNVB. Een 
titel die zelden wordt verleend door de 
KNVB, zo vertelde Plass. Naast een speld-
je kreeg Tonnie de bijbehorende oorkon-
de. Tonnie blijft nog wel als secretaris van 
het Internationaal Marveldtoernooi ac-
tief, alwaar hij ook al sinds de oprichting 
in 1990 zitting heeft. 

‘Dankjewel’ Dirk Tuinte
Naast lovende woorden voor de schei-
dend secretaris waren er bloemen en 
mooie woorden voor Dirk Tuinte. Hij werd 
bedankt voor zijn functioneren als ad in-
terim voorzitter van het SEAG bestuur, en 
vanuit deze functie Algemeen Bestuurslid 
op zich nemend. Stan Raben roemde zijn 
inzet en functioneren en zei bij te zijn dat 
Dirk zijn functie van secretaris van SEAG 
blijft vervullen. “We hebben hem in deze 
rol nog beter leren kennen, als iemand 
met veel kwaliteiten en iemand die zijn 
zaken goed voor elkaar had. Ook had Dirk 
een goede inbreng in de discussies over tal 
van onderwerpen. Ik kan jullie zeggen dat 
zijn bescheidenheid volledig onterecht is 
voor iemand met zoveel kwaliteiten.”
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De Grolse Super Elf bestaat bijna 30 jaar 
en al vijfentwintig jaar is Cor Bleumink 
helemaal verknocht aan dit kennisspel. 
In het kort: de deelnemer stelt met een 
maximaal budget een selectie samen 
van eredivsiespelers. Iedere speelronde 
kunnen winst- en strafpunten  worden 
behaald. Tussendoor kan een aantal keer 
gewisseld worden. De deelnemer met de 
meeste punten aan het einde van het sei-
zoen wint de Super Elf Competitie.

Wanneer Cor thuis zijn laptop openklapt, 
neemt hij je mee in de strakke planning en 
een indrukwekkend aantal excel sheets 
die als onderlegger worden gebruikt om 
dit spel te organiseren. Cor is in zijn ele-
ment, hij kent de Super Elf als geen ander 
en vertelt graag over alle facetten van dit 
spel. 

Door: Rik Gockel

1. Wat is jouw drijfveer om zoveel tijd in de 
Super Elf te steken?
“Tijd kost het zeker. Ik schat zo’n 1000 uur 
per jaar. Maar ik doe het graag. Ik ben erin 
gerold via onze zoon Vincent, die 11 jaar ge-
leden is overleden. Samen hebben we heel 
wat jaren de organisatie en administratie 
gedaan, samen met Robert Zijdel. De com-
puter en het e-mail account van Vincent ge-

ELF vragen aan 
Super ELF – organisator 
Cor Bleumink 

bruik ik nog steeds. Het voelt goed om dit 
voort te zetten en daarbij vind ik de planning 
rondom het spel en het bijhouden van de 
statistieken erg leuk.”

2. Aan het einde van de zomer ontvan-
gen alle deelnemers een boekje waarin 
alle spelers van de eredivisie staan met 
een transferbedrag. Hoe kom je tot al die 
transferwaarden? 
“Ieder jaar zit ik op 1 september samen met 
mijn petekind Ton Bleumink tot midder-
nacht om tafel om ruim 800 spelers van een 
marktwaarde te voorzien. We maken dan 
gebruik van diverse websites, kijken hoe de 
spelers in de voorbereiding hebben gepres-
teerd en wegen af of de verhoudingen tus-
sen de diverse waarderingen kloppen. Ik zet 
dan alles in één grote spreadsheet en alle 
spelers worden gecodeerd.” 

3. Welke speler is een koopje geweest; met 
andere woorden is het gebeurd dat jullie 
een speler achteraf gezien te laag gewaar-
deerd hebben? 
“Drie of vier jaar geleden speelde Bas Kui-
pers bij Go Ahead Eagles. Het was een on-
bekende verdediger met een lage waarde. 
De Super Elf begon op een zaterdagmiddag, 
echter op vrijdagavond speelde Go Ahead 
al een wedstrijd. We hebben dat voor lief 
genomen. Bas Kuipers scoorde prompt drie 

keer een speelde een geweldig seizoen. De 
deelnemers die op het laatste moment Kui-
pers selecteerden waren spekkoper.” 

4. Kun je wat vertellen over de samenstel-
ling van het deelnemersveld? 
“Gemiddeld doen zo’n 250 deelnemers per 
jaar mee, waarvan ruim de helft uit Groenlo. 
Een grote groep wordt al jarenlang gevormd 
door voormalig voetballers van SKVW uit 
Winterswijk. Voor het overige zijn het men-
sen die door het hele land wonen, soms ook 
Grollenaren die verhuisd zijn. Ze komen uit 
Amsterdam, Kampen, Hengevelde, noem 
maar op.” 

5. Zitten daar markante bijzonder figuren 
tussen?
“Johan Pot uit Borne was een hele fanatieke 
deelnemer. Hij is een paar jaar geleden over-
leden. Hij vulde nooit een formulier in maar 
belde me altijd op en stelde het op prijs om 
telefonisch alles door te nemen. Op die ma-
nier bouw je met iemand een band op, ter-
wijl je hem eigenlijk helemaal niet kent.” 

6. Wordt s.v. Grol financieel beter van de 
Super Elf? 
“We organiseren de Super Elf onder de vlag 
van de supportersclub van Grol. Rudi Pors-
kamp en Pim Westervoorde zijn mijn con-
tactpersonen en met hun reken ik financieel 

Foto: John Ligtenberg
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Speelster van het kwartaal:
Margot Beemers

Leeftijd: 21 jaar.

Hobby’s: Voetballen natuurlijk maar ook 
drankjes doen met vrienden en vriendinnen.

Waar studeer je/werk je? Ik ben dit studie-
jaar begonnen aan de pre-master Pedago-
gische Wetenschappen aan de Radboud 
Universiteit Nijmegen en werk daarnaast als 
pedagogisch ondersteuner bij het Orthope-
dagogisch Kindercentrum in Zutphen. 

Wat zou je graag willen doen voor werk? 
Na afronding van de master zou ik graag aan 
de slag gaan als Orthopedagoog binnen de 
jeugdzorg. 

Favoriete positie? In de jeugd speelde ik al-
tijd als laatste man, ik ben erg blij dat onze 
rots Rianne deze taak nu op zich neemt. 
Rechtsback is mijn huidige positie waarbij ik 
naast het verdedigende werk ook vaker mijn 
aandeel kan leveren in de spelopbouw. 

Wat zijn je sterke punten? Het lezen van de 
tegenstander, op het juiste moment instap-
pen en eventuele slidings waar nodig.

Welke eigenschap zou je het liefst hebben 
wat je nu mist in voetbal? Teamgenoten als 
Eva Pillen en Isabel Uschkereit weten behen-
dig de ene na de andere tegenstander te pas-
seren, dat zou ik ook wel willen kunnen haha.

Hoe lang voetbal je al? En in welke teams 
heb je gespeeld? Dit is denk ik mijn 11e jaar 
dat ik voetbal,  waarbij ik ben begonnen in één 
van de eerste meidenteams. Vanaf de E-pu-
pillen ben ik via de MO13-1, MO15-1, MO17-1 
en MO19-1 doorgestroomd naar Dames 1. 

Wat vind je het leukst aan voetbal? 
Het spelen in teamverband waarbij je elkaar 
motiveert, het beste uit elkaar haalt en na-
tuurlijk plezier deelt. Maar ook de vrijheid 
op het veld en het fysieke contact met te-

Door: Pieter Peeters

genstanders. Ik vind het niet erg om soms wat 
harder in te moeten komen haha. 

Hoe zou je je team omschrijven? 
We zijn een hecht team met meiden met ver-
schillende kwaliteiten waarin we elkaar goed 
aanvullen. Tijdens de trainingen van Joeri en 
‘Dalli’ (Dalibor) wisselen de serieuze oefe-
ningen zich af met veel humor onderling. De 
hechte band binnen het team zie ik tijdens de 
wedstrijden terug in ons gezamenlijke fanatis-
me en samenspel. 

Heb je een favoriete speler/speelster? 
En waarom? Ik heb samen met Sophie te Bra-
ke op de basisschool gezeten. Toen al spatte 
haar fanatisme en talent voor voetbal er vanaf. 
Ik vind het super gaaf om te zien hoe zij het nu 
doet bij Twente Vrouwen. 

Wat is jouw mooiste voetbalherinnering tot nu 
toe? In de MO15-1 zijn wij kampioen geworden 
tijdens een duel tegen onze directe concurrent 
om het kampioenschap. Het was een super 
spannende ontknoping waarbij we uiteindelijk 
met 1-0 wonnen. De foto waarbij we juichend 
op elkaar springen hangt nog steeds in de gang 
bij de kleedkamers.

Wat vind je belangrijker, presteren of de ge-
zelligheid? Ik heb altijd in prestatieve teams 
gespeeld en zal dan ook altijd spelen om te 
winnen. Toch vind ik gezelligheid ook erg be-
langrijk en denk ik dat je dit ook terug kunt zien 
in de manier waarop wij voor elkaar gaan in het 
veld. Daarbij zou het toch jammer zijn wanneer 
je een overwinning niet gezellig samen in de 
kantine kunt vieren.

Wat is je favoriete vakantieland en waar zou 
je nog wel eens naartoe willen? Ik heb afgelo-
pen zomer samen met mijn vriend een rondreis 
gemaakt door Kroatië waarbij ik voornamelijk 
het eiland Vis super mooi vond. Dat is dus echt 
een aanrader! Daarnaast zou ik nog heel graag 
een keer willen backpacken door Thailand. 

Stel dat je een paar miljoen hebt, wat zou je 
er mee gaan doen? Kortom, wat is je ultieme 
droom?
Mijn ultieme droom is dan ook om de wereld 
te zien. Maar om zoveel geld in mijn eentje op 
te maken vind ik ook zo wat. Een deel zou ik 
dan willen gebruiken om hulp te bieden aan 
de minst ontwikkelde gebieden in de wereld, 
hoe cliché dat misschien ook klinkt.

af. Ieder jaar houden we ongeveer tussen de 
1500 en 2000 euro over en dat bedrag gaat 
naar Grol.” 

7. Is de Grolse Super Elf uniek of zijn in den 
lande meer van dit soort competities?
“Ruim dertig jaar geleden is de super elf 
ontstaan op televisie bij de NOS. Dit werd 
gezien als een gokspel waar kansspelbe-
lasting over betaald moest worden en het 
verdween daardoor onder de radar. Robert 
Zijdel heeft dit als een studieopdracht op-
gepikt en er een eigen draai aan gegeven. Ik 
denk niet dat er een soortgelijk spel elders 
wordt gespeeld. Er zijn natuurlijk wel veel 
goksites, waar gewed wordt op wedstrijden. 
Bij ons is het prijzengeld bescheiden, maar 
de winnaar kan wel 300 euro opstrijken.” 

8. Hoe zorg je ervoor dat alle scores zorg-
vuldig en op tijd worden ingevoerd? 
“Iedere zondagavond en maandagochtend 
houd ik dit bij. De statistieken op de website 

van Voetbal International zijn bindend. Ik 
heb een compleet jaarschema, dus ik weet 
welke dagen dit zijn. De weekwinnaar en 
nieuwe standen zijn dus maandag in de loop 
van de ochtend bijgewerkt en beschikbaar. 
Alle deelnemers krijgen automatisch een 
e-mail en de website is up-to-date.” 

9. Je kunt ook meedoen in de teamcom-
petitie en onderling een sub-competitie 
aangaan. Waarom is dat spelelement toe-
gevoegd? 
“Ten eerste omdat het leuk is met een vrien-
dengroep of met collega’s onderling de 
strijd aan te gaan wie het beste team heeft. 
Daarnaast is het goed voor de continuïteit 
van het aantal deelnemers. Doe je mee met 
een team dan is de kans groter dat je ieder 
jaar het formulier weer invult.” 

10. Zijn er deelnemers die alle edities heb-
ben meegedaan? 
“Ik denk het wel, weet het niet zeker. Van de 

eerste vijf jaar is geen administratie bewaard 
gebleven. Ik zie wel een heel vast groep van 
terugkerende deelnemers.”

11. “Heb je nog wensen om de Super Elf ver-
der te professionaliseren of uit te bouwen? 
“Het systeem onder de Super Elf is na-
genoeg perfect. Er gaat zelden wat mis. 
Het zou wel mooi zijn als meer Grolleden 
mee gaan doen. Ik heb het idee dat som-
migen best geïnteresseerd zijn, maar net 
de laatste stap missen om het formu-
lier in te vullen. En bedenk dat alle extra 
deelnemers netto veel opleveren voor de 
clubkas.” 

Meer weten? 
Zie ook de website: www.grolsesuperelf.nl 
In het tweede clubblad van 2025 (zome-
reditie) zullen we extra aandacht schen-
ken aan de Super Elf en een actie lanceren 
met als doel dat de 30e jaargang met mi-
nimaal 300 deelnemers van start zal gaan! 

DE JUISTE MUZIEK VOOR ELK FEEST

BRUILOFT      BEDRIJFSFEEST      CAFÉ EN DISCOTHEEK      EVENEMENTEN

Vanuit het bruisende Groenlo regelen wij al jarenlang muziek voor 
evenementen in de Achterhoek en daarbuiten. We boeken bands, dj’s en 

artiesten voor bruiloften, bedrijfsfeesten, kroegen en discotheken.

Zullen we een keer ideeën uitwisselen en samen bedenken wat het 
beste bij jouw feest past?

VOOR EEN ECHT 
UNIEK FEEST

T 0544-842061    info@music54.nl     WWW.MUSIC54.NL
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Ook dit seizoen is het al weer raak. 
Wedstrijden die moesten worden 
afgelast en trainingen die moesten 
worden verplaatst of afgelast, omdat 
er niet gespeeld kon worden op de 
velden 3 en 4. De velden 3 en 4 vor-
men qua belastbaarheid en kwaliteit 
al jaren een probleem voor Grol. Tij-
dens de Algemene Leden Vergadering 
van 7 oktober heeft de “Projectgroep 
Velden 3 en 4” haar bevindingen ge-
presenteerd, waarmee Grol hopelijk 
eindelijk de weg in kan slaan naar een 
duurzame oplossing.

Door: Ivo Tenten

Een projectgroep bestaande uit Dave 
Keunekamp en Dennis Papen (bei-
den lid van de SEAG), Tonnie Theissen 
(Lid onderhoudsvrijwilligers, ook wel 
bekend als de Woensdaggroep), Bar-
ry Janssen (spelend lid senioren), Bas 
Nieuwhoff (leider senioren), Tom Hof-
fman (penningmeester Grol) en voor-
zitter Stan Raben heeft onderzocht wat 
de mogelijkheden zijn om de situatie te 
verbeteren, waarbij allerlei opties de re-
vue zijn gepasseerd. 

Wat is het probleem?
Met name van november tot en met 
maart, maar soms dus ook al in septem-
ber, zijn de velden 3 en 4 in (zeer) slechte 
staat, waardoor er geen technisch ver-
zorgd voetbal op kan worden gespeeld, 
niet tijdens wedstrijden en niet tijdens 

trainingen. Teams spelen daarom liever 
niet op deze velden. En soms is de situa-
tie dermate slecht (bijv. door veel regen-
val) dat er helemaal geen wedstrijden en 
/ of trainingen op kunnen plaatsvinden. 
Door ongelijkheid binnen de vereniging 
tussen teams ten opzichte van elkaar in 
relatie tot het wel of niet ingedeeld wor-
den op een goed veld, zijn het ook nog 
eens vaak dezelfde teams die de gevol-
gen ondervinden van de slechte velden. 
Daarnaast vraagt het onderhoud juist 
vanwege de slechte kwaliteit erg veel 
inzet van onze vrijwilligers.

Oorzaken van het probleem?
De achtergrond van de problemen is 
heel divers. Omdat veld 4 geen verlich-
ting heeft, kan dit veld bijvoorbeeld een 
groot deel van het jaar niet gebruikt 
worden voor trainingen. Hierdoor is de 
belasting over veld 3 en veld 4 slecht 
verdeeld. Veld 3 is er op het oog dan ook 
het slechter aan toe dan veld 4, maar 
dat is niet het gehele verhaal. Op veld 
4 zitten door het beperkte gebruik juist 
veel grassoorten die je er bij voorkeur 
niet wil hebben, terwijl op veld 3 juist 
wel gras met een goed wortelstelsel de 
overhand heeft (veldbeemdgras), door-
dat het regelmatig gebruikt wordt.

Tevens hebben de velden last van ko-
nijnen, mollen en woelratten die ho-
len graven waardoor kuilen en gaten 
ontstaan in de velden. Om onbekende 
redenen zitten de dieren liever op en 

De toekomst van 
Veld 3 en Veld 4
Medio 2026 definitief besluit

rondom veld 3 dan op en rondom veld 
4, waardoor de problemen van veld 3 
nog weer groter worden.

Ook het feit dat de velden meer dan 
vroeger last hebben van droogte is een 
heel serieus probleem. De velden 3 en 4, 
ook wel bekend als ‘de velden bovenop’, 
de naam zegt het al, liggen hoger en zijn 
daardoor sneller verdroogd. Beregening 
kan niet altijd plaatsvinden vanwege 
het verbod om oppervlakte water te ge-
bruiken en omdat er geen mogelijkheid 
is om een puls te slaan.

Kortom, een flinke variëteit aan issues 
die er voor zorgen dat de velden jaar in 
jaar uit weer een probleem veroorzaken 
binnen de vereniging.

Aandachtspunten bij 
de zoektocht naar een oplossing 
Bij het zoeken naar oplossingen door de 
projectgroep spelen allerlei aandachts-
punten een rol:
-  De verwachting is dat het aantal 

spelende leden de komende 20 jaar 
ongeveer gelijk blijft.

-  Uit een enquête is gebleken dat het 
gros van de spelende leden liever op 
kunstgras speelt. 

-  De gebruiksintensiteit van kunstgras 
is groter dan van natuurgras.

-  Wat zijn de aandachtspunten ten 
aanzien van duurzaamheid bij 
de keuze tussen natuurgras en 
kunstgras?

-  Wat zijn de kosten per alternatief 
(aanleg, afschrijving en onderhoud)?

-  Wat zijn de benodigde 
onderhoudsinspanningen van 
onze vrijwilligers voor kunstgras in 
verhouding tot natuurgras?

-  De KNVB heeft geen actief beleid dat 
onderscheid maakt tussen kunstgras 
en natuurgras.

Met al deze aandachtspunten in het 
achterhoofd is een heel pallet aan mo-
gelijke oplossingsrichtingen de revue 
gepasseerd, die effectief uitmonden in 
een vergelijking tussen het behoud van 
2 natuurgrasvelden en het aanleggen 
van een nieuw kunstgrasveld.

Het behoud van 
2 natuurgrasvelden
Voor het behoud van 2 natuurgrasvel-
den zou het ontzettend helpen als er 
continue sproeimogelijkheden gecre-
eerd kunnen worden. Dit lijkt echter 
onhaalbaar. Het aanleggen van een wa-
terbuffer wordt als niet zinvol gezien, 
omdat juist wanneer het water nodig 
is, de buffer (tenzij gigantisch van om-
vang) ook snel leeg zal zijn, en leeg zal 
blijven. Daarbij behoort een puls slaan, 
zoals eerder gemeld, niet tot de moge-
lijkheden. Daarnaast is nagedacht over 
het permanent verjagen van alle dieren. 
Dit wordt echter niet als realistische 
oplossing beschouwd. De wilde dieren 
zullen dus altijd een issue blijven.

Uit adviezen van experts blijkt dat er 
voor de natuurgrasvelden kwaliteits-
winst te behalen is door de juiste gras-
soorten toe te passen, intensiever en 
vaker onderhoud te plegen, maar ook 
door de velden juist vaker te belasten. 
Om voor voldoende belasting te zor-
gen, zou dit kunnen betekenen, dat op 
termijn veld 3 en vooral veld 4 meer 
gebruikt moeten worden, waardoor 
wellicht ook trainingen of wedstrijden 
van het kunstgras naar natuurgras ver-
plaatst zouden moeten worden. Door 
veld 4 ook te voorzien van verlichting, 
zou de trainingsbelasting van veld 4 
nog verder kunnen worden verhoogd. 

Het probleem met veld 3 is juist, dat de 
voorste helft en de achterste helft on-
evenredig belast worden bij trainingen, 
maar hierop zou te sturen moeten zijn. 
Kortom, goed onderhoud, een grotere 
belasting van de velden en betere ver-
deling van de belasting zou de kwaliteit 
van beide velden moeten verbeteren.

Ook het aanleggen van nieuwe natuur-
grasvelden is onderzocht, maar dat zou 
een erg korte termijnoplossing zijn, zo 
blijkt uit het onderzoek. Uit het advies 
van grasexperts blijkt dat de groeiom-
standigheden goed zijn, en dus ook de 
huidige velden verbeterd zouden moe-
ten kunnen worden, door intensiever 
onderhoud en intensiever gebruik. De 
aanleg van nieuwe velden zou daarvoor 
niet nodig zijn.

Eén natuurgrasveld 
vervangen door kunstgras
Qua aantal benodigde gebruiksuren is 
het aanleggen van 2 extra kunstgras-
velden niet zinvol. Eén kunstgrasveld 
zou volgens de projectgroep moeten 
volstaan om veel van de hierboven be-
schreven problemen op te lossen. Geen 
wilde dieren die het veld aantasten, 
geen problemen met droogte, minder 
onderhoudsinspanningen, en training-
somstandigheden die voor alle teams 
binnen Grol hetzelfde zijn.

Conclusies
Op basis van deze evaluatie blijkt dat 
voor Grol het vervangen van 1 van de 
2 natuurgrasvelden op lange termijn 
structureel het beste resultaat geeft. 
Hiermee wordt namelijk voldaan aan de 
volgenden wensen, c.q. worden de vol-
gende problemen voorkomen:

-  Droogte vormt geen probleem voor  
kunstgras.

-  Wilde dieren leiden niet tot overlast 
bij een kunstgrasveld.

-  Het afgelasten van trainingen en wed-
strijden lijkt verleden tijd door een ex-
tra kunstgrasveld.

-  De ongelijkheid tussen teams wordt 
opgeheven. Iedereen kan trainen op 

kunstgras, de ondergrond waar de 
meeste spelende leden het liefst op 
spelen.

- Kunstgras vergt beduidend minder 
onderhoud.

Het grootste nadeel van een extra 
kunstgrasveld ten opzichte van de hui-
dige natuurgrasvelden laat zich raden: 
de kosten. De kosten van een nieuw 
kunstgrasveld (afschrijvingskosten en 
rentekosten) zijn behoorlijk. Hier staat 
tegenover dat de onderhoudskosten 
na vervanging van een natuurgrasveld 
door een kunstgrasveld een stuk lager 
zullen liggen. Per saldo zullen echter de 
kosten bij het vervangen van een na-
tuurgrasveld door een kunstgrasveld 
behoorlijk toenemen.

Aanbevelingen 
van de projectgroep
Op basis van de bevindingen en 
conclusies beveelt de projectgroep 
aan de eerstkomende 2 seizoenen 
(24/25 en 25/26) vaker en inten-
siever onderhoud te plegen aan de 
natuurgrasvelden en deze optimaal 
te belasten om vervolgens aan het 
eind van elk seizoen te evalueren 
hoe de velden er aan toe zijn en te 
vragen wat de opinie is van de leden 
die veelvuldig gebruik maken van de 
natuurgrasvelden.

In parallel wil men de kunstgras optie 
verder onderzoeken en in detail uit-
werken, waarbij gedacht moet wor-
den aan het ontwerp en aan de ma-
teriaalkeuze van het gras en de infill, 
de investeringsbegroting, financie-
ringsmogelijkheden (o.a. subsidies, 
sponsoring, acties, leningen, eigen 
inbreng, etc.) en het uitwerken van 
een meerjarenbegroting (in samen-
hang met de andere kunstgrasvel-
den) die getoetst zal moeten worden 
op financiële haalbaarheid. 

Medio 2026 zou dan een definitief 
besluit moeten worden genomen 
over het wel of niet aanleggen van 
een extra kunstgrasveld.
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Vroeger was een autosloop- of de-
montagebedrijf misschien wel het 
lelijke eendje van het industrieterrein 
en hadden sommige bedrijven zo’n 
bedrijf liever niet naast zich, want dat 
was dan slecht voor hun imago. Te-
genwoordig is dat anders, recycling 
van materialen heeft in onze huidige 
maatschappij een zeer hoge prioriteit 
gekregen; van ‘stelletje slopers’ - weg-
gestopt in een hoek van het industrie-
terrein - naar hoogwaardige circulaire 
bedrijven. Wie over de Laarberg - over 
de Zuidgang - fietst ziet daar een 
prachtig en groot bedrijfspand liggen, 
waarvan je in eerste instantie niet zou 
zeggen dat daar auto’s gedemonteerd 
worden. Het is het nieuwe pand van 
Autodemontagebedrijf Klein Gunne-
wiek.

Door: Sander Esselink

Van de nood een deugd gemaakt
Voorheen heette het bedrijf Gebroe-
ders Klein Gunnewiek, maar inmiddels 
zijn de tijden veranderd en zwaaien 
Koen en Susanne Klein Gunnewiek, 
broer en zus, de scepter bij het bedrijf, 
bijgestaan door hun ouders. Ooit, in 
1983, zijn vader Hans en zijn broer Jos 
begonnen met een garage. “Wat Auto 
Huinink heeft overgenomen”, vertelt 
Koen, “en later ook een tankstation, wat 
op meerdere locaties heeft gezeten, en 
uiteindelijk het BP tankstation werd dat 
aan de N18 stond. En in 1986 zijn ze be-
gonnen met de demontage. Toen waren 
er een heleboel bedrijven in de buurt 
die stopten met demontage, waardoor 
ze bijna geen onderdelen meer konden 
krijgen. En een beetje grappig gezegd: 
“Dan beginnen we zelf wel.” Eigenlijk 
met de gedachte: gewoon klein, een 
paar auto’s. Dan kunnen we nog een 
keer een paar garages in de buurt hel-
pen. En dat ging gelijk behoorlijk goed. 
Rond 2000 moesten ze eigenlijk gaan 

verhuizen met de garage en moest er 
een keuze gemaakt worden, verder 
met óf de garage óf de demontage.” 
Het werd dat laatste en zo werd er dus 
uiteindelijk van de nood een deugd ge-
maakt.

Groter en efficiënter
Smerig en vies, dat was een beetje 
het imago van een demontagebedrijf. 
Maar tegenwoordig is het anders, heel 
anders. Als je rond loopt in het nieu-
we bedrijfspand dan valt je gelijk op 
hoe schoon en opgeruimd het is. “Dat 
is de verdienste van de jongens”, licht 
Susanne toe. “Ze houden alles netjes 
schoon. Veel vloeistoffen en afvalstof-
fen worden gescheiden ingezameld en 
de te demonteren onderdelen moeten 
netjes van de auto af. Daarnaast vin-
den ze het zelf ook fijn werken als het 
schoon en opgeruimd is. Als er bijvoor-
beeld een keer olie ligt, dan wordt het 
gelijk opgeruimd.” 

Door de jaren heen is het bedrijf steeds 
verder gegroeid en is het een belang-
rijke speler geworden in hun branche. 
Koen: “Als ik dat hoor van andere col-
lega-bedrijven in het land dan hebben 
we wel het geluk dat we hier makkelijk 
kunnen groeien. Soortgelijke bedrijven 
in bijvoorbeeld Rotterdam, die krijgen 
bijna geen vierkante meter grond.” Het 
bedrijf richt vooral op de onderdelen-
verkoop (95%) en dus niet zozeer op 
de materiaalrecycling (5%). Dat is ook 
gelijk wat het bedrijf bijzonder maakt. 
“Bij ons gaat alles via de brug, is alles 
handwerk. We hebben ook een revisie-
afdeling, waar twintig mensen werken. 
Hier worden motoren en versnellings-
bakken met schade hersteld en wor-
den slijtagedelen vernieuwd, zodat ook 
deze onderdelen weer verkocht kunnen 
worden.” Alle onderdelen, maar liefst 
250.000, moeten - voordat ze verkocht 
worden - eerst worden opgeslagen. 
Dat betekent ook dat het bedrijf dus 

“Goed gebruik is hergebruik”

Autodemontagebedrijf Klein Gunnewiek : supercirculair!

een flink magazijn heeft. “We proberen 
een voorraad van zo’n drie, drieënhalf 
keer de jaarlijkse vraag na te streven en 
verkopen ongeveer zo’n 75.000 onder-
delen per jaar. Sommige liggen wat lan-
ger, andere verkoop je weer sneller. Dat 
weet je ook als je iets koopt van 2024, 
dat duurt nog effe voor dat je dat weer 
verkoopt”, lacht Koen.

Ondertussen groeit het bedrijf gestaag 
door. “Het is niet dat we volgend jaar 20 
man extra hebben, dat willen we ook 
niet”, vertelt Susanne, “maar gemiddeld 
genomen komen er elk jaar wel twee á 
drie man bij.” Het nieuwe pand, waar 
het bedrijf nu anderhalf jaar is gehuis-
vest, is gebouwd op uitbreiding. Zo ook 
het hypermoderne robotmagazijn, dat 
ook is uit te breiden indien dat in de toe-
komst nodig zou zijn. Susanne vervolgt: 
“Het vorige pand is destijds nog wel wat 
uitgebreid, maar de laatste vijf zes jaar 
zaten we daar eigenlijk gewoon vast. 

Dan merk je dat je als bedrijf zelf ook 
niet meer kunt groeien en moet je gaan 
optimaliseren binnen je eigen bedrijf. 
Maar met zulke voorraden houdt dat 
ook een keer op. Uiteindelijk hebben 
we in 2019 besloten om nieuw te gaan 
bouwen. Toen hebben we alles goed on-
der de loep genomen. De indeling is hier 
eigenlijk nagenoeg hetzelfde gebleven, 
we werken met hetzelfde systeem: ver-
koop in het midden, de werkplaatsen er 
omheen, de werkplekken zo kort moge-
lijk om het centrale punt. De vernieu-
wing zit hem in digitalisering, efficiënter 
gebruik van magazijnruimte en ruimere 
opzet van werkplaatsen.”

Geen printjes meer
Tijden veranderen. Koen kan het mooi 
vertellen: “Vroeger liepen we rond, als 
de verkoper wat verkocht, dan printte 
hij een blaadje uit. Dan hadden we drie 
bakjes, een voor de post, een voor ei-
gen vervoer en dan hadden we afhaal. 
Iemand liep dan vervolgens langs de 
printer en gooide de papieren dan in 
het juiste bakje. Vervolgens kwam er 
iemand van het magazijn, iemand van 
de post pakte dan zijn bonnetjes van de 
post en legde ze dan eerst op volgorde 
voordat ie moest lopen, dan liep hij door 
het magazijn pakte zeven acht onder-
delen die hij dan in een doosje pakte. 
Dan liep hij weer opnieuw naar het bak-
je toe met post, pakte weer acht bonne-
tjes, legde die weer op volgorde. En zo 
ging dat hetzelfde voor afhaal en eigen 
vervoer. Dat klinkt al als heel ouderwets, 
maar is bij ons pas 1,5 jaar geleden haha.” 
Tegenwoordig gaat het moderner en 
volledig digitaal, maar heb je nog steeds 
de ‘post’, tegenwoordig meer Post.nl 
en dergelijke, het eigen vervoer en de 
afhaal aan de balie. “Ik denk dat we per 
dag nog wel zo’n tachtig mensen aan de 
balie krijgen, vanuit Nijmegen tot aan 
zeg maar heel Twente. Daarnaast rijden 
er dagelijks ook nog twee á drie busjes 

van onszelf rond om te bezorgen”, vult 
Susanne nog aan. Maar tegenwoordig 
dus geen printjes meer.

Recycling
Wie tegenwoordig demontage zegt, 
zegt recycling. Bij Klein Gunnewiek 
draait het om recycling en dat is in dit 
geval geen understatement. Op de site 
van het bedrijf staat dan ook een mooi 
en toepasselijk credo: “Goed gebruik 
is hergebruik”. De autodemontageke-
ten waarvan het bedrijf deel uitmaakt 
heeft al vele jaren een recycling per-
centage boven de 98%. “Je bent dus 
super circulair!”

Grol
Tenslotte, wat is dan eigenlijk de bin-
ding met Grol? Om te beginnen heb-
ben Koen en Susanne allebei bij Grol 
gevoetbald. “Ik heb vanaf de meisjes 
C gevoetbald tot aan de dames 1. Toen 
ik negentien was ging ik studeren. Op 
mijn eenentwintigste vond ik het heen 
en weer gereis iets teveel worden en 
ben ik gestopt. Maar, een hele mooie 
club! Tegenwoordig voetbal ik bij Erix 
in Lievelde, waar ik woon, dan moeten 
we nog wel eens tegen Grol. Dat is na-
tuurlijk nog wel eens een beetje ‘haat 
en nijd’ van de kerkdorpen tegenover 
Groenlo. Als mijn teamleden dan wat 
kritiek hebben, kijken ze opgegeven 
moment naar mij: Oh ja, we hebben 
er eentje uit Groenlo bij…”, glimlacht 
Susanne. 

Ook Koen heeft jarenlang bij Grol ge-
voetbald, maar is inmiddels vanwege 
zijn knie gestopt. En sinds dit seizoen is 
hun bedrijf shirtsponsor van Grol 1, dat 
wil zeggen de achterzijde van het shirt. 
Arno te Braake van de nieuwe hoofd-
sponsor bouwbedrijf De Driehoek heeft 
hen hiervoor destijds benaderd. “Zo 
kunnen we mooi iets terug doen voor 
Groenlo!”

Susanne en Koen Klein Gunnewiek
Foto: Sander Esselink
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In Memoriam 

Tonny Hartman    
Wie kende hem niet? Op vrijdag 20 september overleed Erelid Tonny Hartman (73). Toon werd op 1 augustus 1962 lid 
van Grol. Tijdens zijn 62 jaar durende lidmaatschap heeft hij zich enorm ingezet voor ‘zijn’ club. Vele jaren lang was hij 
iedere dag aanwezig op Den Elshof van ’s ochtends vroeg tot ’s avonds laat, totdat hij de laatste jaren vanwege lichame-
lijke beperkingen minder mobiel werd en er daardoor minder vaak kon zijn. Toon heeft vele functies vervuld en ontel-
bare taken uitgevoerd, waaronder jeugdtrainer van selectieteams, elftalleider van diverse teams, grensrechter bij Grol 1, 
initiatiefnemer en organisator van jeugdkampen, etc. Ook vervulde hij diverse bestuursfuncties en was hij de drijvende 
kracht achter de toenmalige terreincommissie. Daarnaast zorgde hij vele jaren voor het wassen van kleding waarbij ook 
zijn vrouw Lidy een belangrijke rol speelde. Ruim 30 jaar lang werden tenues, hesjes en trainingspakken gewassen. Toon 
wilde dat alles er altijd perfect uitzag, tot in de puntjes geregeld. Toon had daarbij zijn eigen visie en inzichten, maar als 
je wist hoe je dingen aan hem moest vragen, kreeg je alles voor elkaar. Toon was ook vanaf het allereerste begin in 1989 
tot aan zijn overlijden bestuurslid van het Internationaal Marveldtoernooi voor O-15 teams. Voor al deze verdiensten 
is Toon meermaals onderscheiden; Lid van verdienste, verenigingsman van het jaar, super-supporter en in 1993 werd 
hij benoemd tot Erelid. In 2012 werd hij gehuldigd vanwege 50 jaar lidmaatschap en in 2018, tijdens de jubileumrecep-
tie voor het 100 jarig bestaan van onze vereniging, kreeg hij de Zilveren KNVB speld opgespeld door toenmalig KNVB 
Bondsvoorzitter Michael van Praag. Toon hield ook erg van gezelligheid. Aan zijn liefde voor Jägermeister dankt hij de 
bijnaam Jägie. Ook trad Toon op, op vele Grolfeesten en na een gezellige zondag of Kerstvoetbaltoernooi, ‘spontaan’ als 
Freddy Quinn imitator met zijn lievelingslied ‘Junge, komm bald wieder’. We wensen zijn vrouw Lidy, de familie Hartman, 
de familie te Veluwe en overige familie, vrienden en bekenden veel sterkte toe met dit grote verlies.

Willem Nieuwenhuis   
Op 27 juli overleed op 78-jarige leeftijd ons lid Willem Nieuwenhuis. Willem is geboren op 18 juli 1946 en was lid van onze 
vereniging sinds 1 november 1958. Tijdens de Algemene Leden Vergadering in oktober 2008 is werd hij gehuldigd vanwe-
ge zijn 50 jarige lidmaatschap, en is hij dus 66 jaar lid geweest van Grol. Wij wensen zijn nabestaanden veel sterkte toe.

Vijftien teams uit de Achterhoek en 
Twente traden donderdag 26 septem-
ber op sportpark Den Elshof aan op de 
eerste editie van het Walking Football 
Vestingstad Toernooi Grolle. De organi-
satiecommissie bestaande uit Theo Sur-
stedt, Hein Freijer en Henk Ebbers wist 

teams en ook de stap nemen zich aan te 
melden voor Walking Football. 

In het kader van het gekozen uithangbord 
‘Vestingstad Toernooi Grolle’ waren het 
Godfried Nijs en Joop Hubers, die getooid 
in de Slag om Grolle-kledij het toernooi 
letterlijk en figuurlijk open schoten, hetzij 
deze keer met een voetbal en geen kanon. 

Voor het spelen van de poulewedstrijden 
waren vier veldjes uitgezet op het hoofd-
veld van het sportpark Den Elshof. Van 
poulewinnaars, het spelen van kwart- en 
halve finales en uiteindelijk een finale 
was geen sprake. Het waren met name 
aspecten als sportbeoefening, ontspan-
ning en het onderlinge plezier, die de bo-
ventoon voerden. 

Walking Football Toernooi geslaagd

er een geslaagd toernooi van te maken. 
Alle deelnemende teams waren het er 
over eens dat het een geweldig mooie 
dag was geweest. Zeker voor herhaling 
vatbaar. De organisatie hoopt dat meer-
dere ouderen aangestoken zijn door 
het enthousiasme van de deelnemende 
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Doneer aan CliniClowns
Draag jij CliniClowns een warm hart toe?
Er zijn veel manieren om aan CliniClowns te doneren.
Een online donatie waarderen we enorm!
Ga naar www.cliniclowns.nl
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VOLG JĲ  
ONS AL?

Check onze Instagram en Facebook 
voor de laatste aanbiedingen
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Nu ook 
bereikbaar 

via WhatsApp!
06-17602566

BCG
Business Club s.v.Grol

ontmoet en 
pro�teer van 
ons netwerk

www.bcgrol.nl

Ook 
donateur 
worden?

Graag!

  

Schilderwerk 
wand of plafond  
afwerking?

info@teboome.nl
teboome.nl

Wij helpen u graag 
op het gebied van

Schilderen
binnen en buiten

Afwerking
 wand en plafond

Neem contact met ons 
op voor een o�erte

Kijk voor onze actuele vacatures op
werkenbijwelgro.nl
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Aan de Eimersweg tussen Groenlo en 
Eibergen ligt een prachtig verbouwde 
boerderij verscholen tussen de maïs. 
Deze woning, genaamd Huiskeskamp 
in de buurtschap Hupsel, is al ruim 
veertig jaar in het bezit van Hans Vul-
tink en zijn vrouw Gertie. Hans Vultink 
is natuurlijk een begrip onder de 50+ 
-ers maar Vultink behoeft toch wat 
tekst en uitleg voor de jongere gene-
ratie. Bij deze een korte introductie: 
Hans is een geboren en getogen Ach-
terhoeker en is DE Nederlandse am-
bassadeur van de biljartsport. Vultink 
was in totaal maar liefst drie keer we-
reldkampioen, zeven keer Europees 
kampioen en 52 (!!) keer Nederlands 
kampioen maar heeft ook een spor-
tief verleden bij s.v. Grol. Hans Vultink 
werd in 1975 benoemd tot Ridder in de 
Orde van Oranje Nassau.

Door: Mark Wessels

Hans, je komt eigenlijk uit Aalten. 
Hoe ben je in de biljartwereld gerold?
“Ik ben inderdaad in Aalten geboren. 
Mijn ouders hadden een gezellige kroeg 
in het dorp die echter totaal afbrandde 
op Bevrijdingsdag, mei 1945. Uiteinde-

lijk is het café pas in 1949 herbouwd en 
daar heb ik mij ook het biljartspel eigen 
gemaakt. Mijn vader was in die tijd een 
van de beste biljarters in de omgeving 
en ik heb van hem een heleboel geleerd. 
Op een bepaald moment viel iemand 
uit het team van mijn vader uit en was 
ik zijn plaatsvervanger. Mijn tegenstan-
ders waren minstens twee keer zo oud 
als ik en hadden veel meer ervaring 
maar ik kon mezelf goed redden. Op 
mijn 14e werd ik voor het eerst kampi-
oen van Oost Gelderland. Het jaar daar-
na maakte ik alles in één beurt uit; toen 
mocht ik niet meer meedoen. Dankzij 
de biljartsport heb ik heel veel van de 
wereld gezien. Ik werd uitgenodigd voor 
toernooien maar deed ook veel demon-
straties op uitnodiging van de nationale 
bonden. Ik ben bijvoorbeeld twee keer 
een maand in Australië geweest, een 
keer met Henk Porskamp en een keer 
met Bennie Bomers van camping Mar-
veld. Verder ben ik in landen als Nieuw 
Zeeland, Paraguay, Florida, Californië, 
en Aruba geweest. Het mooiste land 
dat me is bij gebleven is toch Suriname. 
Suriname was echt bijzonder. Ik ben 
zelfs voor een biljartdemonstratie in de 
binnenlanden geweest en heb daar, als 

een soort van openingsritueel, een In-
dianenopperhoofd geknuffeld. Dat zijn 
dingen die je nooit meer vergeet.”

Ben je fulltime biljarter geweest? 
Met andere woorden; kon je ervan 
bestaan?
“Ik kon zeker niet rond komen als pro-
fessioneel biljarter en wilde mijn risico’s 
ook spreiden. Mijn concurrent Raymond 
Ceulemans uit België was in die tijd ei-
genlijk de enige professional. Ik had zelf 
naast het biljarten een bedrijf Kaak - Vul-
tink Verhuur, samen met Ton Kaak. Dit 
bedrijf heet tegenwoordig Kaak Event 
Rent. Daarnaast heb ik een bedrijfje in 
speelautomaten gehad; het was al met al 
een leerzame periode. Een van mijn gro-
te hobby’s naast het werk is duiven mel-
ken, dat doe ik al vanaf 1949. Vissen, en 
dan met name op paling, deed ik vroeger 
ook graag. Het kost me ook geen enkele 
moeite om het verschil te proeven tus-
sen een Zuiderzeepaling en een Noord-
zeepaling. De zoetwaterpaling is name-
lijk veel lekkerder. Een andere hobby van 
me was voetballen in het Nederlands ar-
tiestenelftal met sterren als Oscar Harris 
en Jan Rietman. We speelden door het 
hele land voor allerlei goede doelen. In 

Hans Vultink: een kleurrijk mens 
“Ik deed dat helemaal op mijn eigen manier”
Wereldkampioenschap biljarten in sporthal, 1977, ter gelegenheid van Groenlo 700 jaar Vestingstad, 
met Hans Vultink, hier zittend op zijn beurt wachtend.
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die periode was ik veel onderweg. Dat 
was echt een leuke tijd. Ik kan me herin-
neren dat ik een keer een biljartdemon-
stratie mocht doen voor de selectie van 
Ajax met spelers als Johan Cruijff en Piet 
Keizer. Natuurlijk wist Cruijff alles beter. 
Niet lang daarna werd ik uitgenodigd 
voor de beruchte mistwedstrijd Ajax 
– Liverpool. Ik zat op de tribune en zei 
op een gegeven moment tegen Rinus 
Michels die de hoofdtrainer was: “Ik zie 
echt geen flikker!” Michels haalde me 
op en ik mocht de rest van de wedstrijd 
op de reservebank mee kijken waar het 
zicht trouwens niet veel beter was.”

Er is ooit een boek over jou geschre-
ven, een biografie?
“Dat klopt inderdaad. Een auteur uit 
Utrecht heeft een boek van 157 pagina’s 
over mij geschreven. Ik heb het boek 
trouwens zelf nooit gelezen, haha.” 

Wat is jouw band met voetbal en de 
s.v. Grol?
“Ik heb bij Grol een leuke tijd gehad 
maar eigenlijk niet zo heel lang in het 
blauw wit gespeeld. Als voetballer ben 
ik begonnen bij AD in Aalten waar ik 

eigenlijk op alle posities heb gespeeld. 
Daarna heb ik ook nog een tijdje bij PW 
in Enschede gevoetbald. Wim Snellen-
berg, fysiotherapeut van FC Twente 
en een goede vriend, vroeg of ik daar 
wilde komen spelen want ze hadden 
een laatste man nodig. Bij Grol ben ik 
gestart in Grol 3 en heb ook nog drie 
of vier jaar in Grol 7 gespeeld. Met 
het derde elftal moesten we een keer 
uit naar Vios in Beltrum terwijl ik ’s 
middags ook de WK finale biljarten in 
Düsseldorf speelde. Ik heb die zondag-
morgen in Beltrum de kantjes er niet 
vanaf gelopen; ik heb mezelf zeker niet 
gespaard. Na de wedstrijd ging ieder-
een naar het sportcafé in Groenlo en 
ik reed met de auto door naar Düssel-
dorf. Dit was voor mij de voorbereiding 
richting een grote biljartwedstrijd; ik 
deed dat helemaal op mijn eigen ma-
nier. Een andere keer had ik ‘s morgens 
ook nog gevoetbald en moest ik ‘s mid-
dags naar het NK Biljarten in Bilthoven 
bij Utrecht. We waren onderweg met 
de auto en toen hoorden we commen-
tator Ben de Graaf op de radio zeggen: 
“We zitten nu te wachten op Hans Vul-
tink, want die is weer eens te laat.”

Hans Vultink, partner van Gertie, va-
der van drie dochters en opa, is inmid-
dels 87 jaar oud. Hij heeft al tien jaar 
de ziekte van Parkinson maar blijft een 
ras optimist en is nog steeds scherp 
van geest. Een mooi gesprek met een 
eigenzinnig en kleurrijk mens.

Grol 3 1971, derde van links Hans Vultink
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NIEUWE COACHJASSEN VOOR JEUGDAFDELING
In navolging van de nieuwe coachjassen voor de seniorenteams 
hebben de leiders van de Grol jeugdteams onlangs hun 
nieuwe coachjas in ontvangst mogen nemen. Ook ditmaal zijn 
de coachjassen medemogelijk gemaakt door Warmteservice 
Groenlo, Meekes, De 12e Man, en heeft zich daarnaast 
met Fysio- en Oefentherapie Den Papendiek een nieuwe 
sponsor bij dit gezelschap gevoegd. De nieuwe jassen werden 
overhandigd door een aantal vertegenwoordigers van de 
sponsoren, waarbij de jassen enthousiast in ontvangst werden 
genomen door een tweetal jeugdleiders die erg content 
waren met hun nieuwe aanwinst. Ondanks de toen nog hoge 
temperaturen werden de nieuwe jassen vol trots aangetrokken, 
en kunnen we stellen dat onze jeugdleiders weer goed voor de 
dag kunnen komen de komende seizoenen! Namens Grol en 
alle jeugdleiders enorm bedankt!

ROERDINK GRIJSEN NOTARISSEN EN THEBO
Met Roerdink Grijsen Notarissen en Thebo hebben een tweetal nieuwe BusinessClub Supporters zich aangesloten bij de 
BusinessClub. Tegen alle nieuwe sponsoren zeggen wij; ‘van harte welkom bij Grol en tot ziens op Den Elshof!

Foto: V.l.n.r.: Gijs de Reus (Warmteservice Groenlo), Christian Hoffman 
(leider), Bas Bruinewoud (Den Papendiek), Daniëlle ter Braak (leidster), 
Mark Reinders (De 12e Man), Sjoerd Miggelbrink (Den Papendiek), en 
Bram Corts (CT Grol).

Op donderdag 14 november a.s. staat de najaarsactiviteit van de BusinessClub op de agenda. Alle donateurs hebben daarvoor 
reeds de uitnodiging ontvangen. Bent u nog geen sponsor van Grol en wilt u graag hierbij aanwezig zijn? Informeer dan vandaag 
nog naar de mogelijkheden en wie weet bent u op 14 november al van de partij! Tot dan!

BUSINESSCLUB EVENT OP 14 NOVEMBER

HULSHOFF LANDBOUW
Het alom bekende akkerbouwbedrijf Hulshoff Landbouw gevestigd 
aan de Meddoseweg 6 in Groenlo heeft zich als BusinessClub Sponsor 
verbonden aan Grol. De afgelopen jaren is het bedrijf flink gegroeid 
en beschikt het tevens over een tweede locatie in Hengelo Gld. Derck 
Hulshoff en zijn team richten zich met name op het verbouwen van 
aardappelen, waarbij de zogenoemde pootaardappelen van Hulshoff 
de hele wereld over gaan. Op naar een groeizame samenwerking en 
succesvolle oogst, zowel op de akkers als op de voetbalvelden!

NIEUW BIJ DE BUSINESSCLUB
HAIREFFECTS
Ook Haireffects, de kapsalon aan de Markt 7 in 
Groenlo, is onlangs eveneens een samenwerking 
aangegaan met Grol als BusinessClub Sponsor. De 
kapsalon van de gepassioneerde eigenaar Arno 
Doppen staat garant voor het creëren van een kapsel 
dat bij je past. Arno en zijn vakbekwame team staan 
dan ook klaar voor u van dinsdag tot en met zaterdag, 
en verwelkomen u graag in de salon!
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SPONSOREN 

Per 1 oktober heeft Pfeifer Rentals & Sales haar verhuurdiensten 

uitgebreid en is gestart met een nieuwe divisie: Pfeifer Lift 

& Move. Deze tak is overgenomen van Ter Horst Groep, 

inclusief het ervaren personeel, waarmee Pfeifer nu dus 

naast onbemande ook bemande hijskranen, verreikers en 

hoogwerkers kan verhuren. Door deze overname kan Pfeifer 

voortaan een totaalpakket bieden en daarmee haar klanten 

volledig ontzorgen.

PFEIFER LIFT & MOVE

METAMORFOSE OP DEN ELSHOF
Na de grootse aankondiging van onze nieuwe hoofdsponsor, Bouwbedrijf De Driehoek, heeft sportpark Den Elshof een 

ware metamorfose ondergaan. Zo zijn het grote hoofdsponsorbord bij het hoofdveld en diverse andere onderdelen 

inmiddels voorzien van het logo van De Driehoek. Eigenaren Arno te Braake en Koen Klein Tuente en hun voltallige 

team zijn dan ook erg trots op het hoofdsponsorschap!

KLEDINGSPONSOREN BEDANKT!

Schilders, Marveld Recreatie, Meekes Groenlo, Seesing Flex, Magazijnplein, Pindakaas en Probroed. 
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moet’. Bijna iedereen binnen ons team kan in principe op elke 
afdeling werken en de benodigde machines bedienen, waarbij 
de lakkerij een uitzondering vormt met specifiek opgeleid 
personeel.” 

Handige medewerkers
Met name het kleinschalige karakter van het bedrijf en zijn 
enthousiaste team is iets waar Tom vol trots over vertelt: “In 
Aalten zijn we toen begonnen met een man of vier, en dat 
hebben we langzaam uitgebreid tot een team van tien. Dat was 
ook altijd de insteek: maximaal tien man. Dan kon ik zelf ook 
meewerken, want uiteindelijk ben ik gewoon een praktijkman.” 
Door omstandigheden heeft Tom echter een stapje terug 
moeten doen, maar weet dat hij kan vertrouwen op zijn team. 
Tom vervolgt: “Zoals gezegd kan iedereen met elke machine 
uit de voeten, en zelf ken ik ook alle machines. Eerder liep ik 
dan ook 80% van de tijd mee op de werkvloer, maar dat is nu 
helaas niet meer het geval. Juist daarom is het zo fijn om over 
zo’n geweldig team te beschikken.” Daarbij mag volgens Tom 
niet onvermeld blijven dat zijn vrouw Patricia hem daar waar 
mogelijk ondersteunt als het bijvoorbeeld om de administratie 
gaat.
De flexibiliteit en betrokkenheid van zijn team vol ‘handige 
jongens en meiden’, zoals Tom ze noemt, maakt het dan ook 
mogelijk om een stapje terug te doen. “Momenteel lopen er 
acht van die handige personeelsleden rond, en gezien de 
drukte kunnen er rustig een paar bij. Maar ja, die vinden blijft 
lastig”, zo schetst Tom een herkenbare uitdaging. “De jeugd is 
moeilijk te enthousiasmeren. Zo zijn we bijvoorbeeld al heel 
lang op zoek naar een goede spuiter. Die mag zich altijd bij mij 
melden!”, geeft Tom aan.

Voetballiefhebber en een trouwe sponsor
Naast zijn eigen bedrijf kan Tom ook erg genieten van zijn vrije 
tijd waarbij voetbal eigenlijk altijd de boventoon heeft gevoerd, 
terwijl hij ook graag gaat biljarten bij Grolzicht. Tom: “Ik ben 
op 6/7-jarige leeftijd begonnen en altijd bij de Grol gebleven. 
Al met al heb ik dus zo’n 52 jaar gevoetbald, waaronder ook 
nog 3 jaar zaalvoetbal in Beltrum.” Al die jaren heeft Tom met 
veel plezier op recreatief niveau gespeeld en zodoende veel 
teamgenoten en teams voorbij zien komen: “Tussen het 6e en 
het 12e heb ik bijna alle teams wel gehad volgens mij. Zoals 

het 11e elftal waarin destijds mijn beste kameraad Jurgen 
Lurvink voetbalde en mij vroeg om hun team, met daarin veel 
oud-eerste spelers, te ‘versterken’”, wat dan ook een mooie 
tijd was, aldus Tom en voegt al lachend toe: “Bij de prestatie-
elftallen hebben ze gewoon nooit mijn talent ontdekt!”
Een kampioenschap kan hij zich moeilijk heugen: “Dan zou ik 
toch eens bij Jan Schut in het archief moeten duiken. Vandaar 
dat ik ook nog niet wou stoppen. Het afgelopen seizoen 
was dan ook een mooie afsluiting geweest om met Grol 10 
kampioen te worden. Helaas is dat nét niet gelukt”, aldus Tom 
over de ultieme mogelijkheid om zijn voetbalcarrière glansrijk 
af te sluiten. Als voetballiefhebber helemaal stoppen gaat hij 
niet doen, daar hij de nieuwe leider wordt van zijn elftal: “Ik wil 
toch betrokken blijven bij het elftal, ook omdat het spelletje te 
mooi is. Het kriebelt altijd nog, maar het is niet meer verstandig 
om zelf de kicksen aan te trekken”, zo geeft hij aan. 
Als sponsor is hij ook alweer ruim 16 jaar betrokken op Den 
Elshof. Zo hangt er een reclamebord langs het hoofdveld van 
Grol 10, beter bekend als veld 1, is Tom lid van de BusinessClub 
en sponsort hij het Marveldtoernooi. Tom: “Met de BusinessClub 
ga ik meestal wel mee, dat is altijd wel goed geregeld moet ik 
zeggen. Het mooiste was toch wel het weekendje naar Keulen 
een paar jaar geleden. Maar ook de sponsoravond is vaste 
prik. Als ik kan, dan ben ik er!” 

Investeren in de toekomst
Ondanks zijn stapje terug is Tom volop bezig met de toekomst 
van zijn bedrijf, en kijkt hij dan ook vol vertrouwen en met 
positieve energie vooruit. “Ik zeg altijd, het spelletje is nog 
veel te leuk. Geen dag is hetzelfde, en we zitten niet stil. Zo 
krijgen we volgende maand nog weer een nieuwe machine, 
en zo blijven we up-to-date met het machinepark”, legt Tom 
uit. Alleen wat extra versterking op de werkvloer zou niet 
verkeerd zijn: “Met een beetje inzicht, handigheid en de wil om 
te beginnen is er veel mogelijk. Maar je moet wel uit het juiste 
hout gesneden zijn!”, zo besluit Tom lachend met een knipoog.

Daarmee komt er een einde aan een geanimeerd gesprek 
met deze bevlogen ondernemer. Ondanks de nodige 
uitdagingen spat het enthousiasme er vanaf en voeren 
passie en plezier de boventoon bij dit mooie Grolse bedrijf. 
Namens de Grol wensen wij Tom en Tompro dan ook alle 
goeds toe voor de toekomst!

TOMPRO
SPONSOR VAN HET KWARTAAL

Iedereen kent het wel. Een bedrijf waar je al jarenlang langskomt onderweg naar het werk of het voetbalveld, of waar je 
gewoonweg de naam van kent, maar wat ze nou precies doen? Dat blijft vaak een vraagteken. Het in Groenlo gevestigde 
Tompro Professional Products, kortweg Tompro, is zo’n bedrijf, maar ook al jarenlang een trouwe sponsor van de Grol. Ofwel, 

op naar het bedrijventerrein Laarberg voor een nadere kennismaking met Tompro en eigenaar Tom ter Bogt!

Door: Christian Buiël Foto’s: Stefan Kempers

enmaal binnen blijkt al gauw dat Tom er duidelijk zin 
in heeft en voelt zich dan ook zeer vereerd dat hij is 

uitgekozen als ‘Sponsor van het Kwartaal’. Als ondernemer is Tom 
namelijk alweer bijna 23 jaar onderweg met zijn bedrijf Tompro, 
waarmee hij zich heeft gespecialiseerd als toeleverancier 
voor de meubel- en interieurindustrie. “Tompro is min of meer 
ontstaan vanuit de meubelfabriek Oldenhuis, daar waar nu de 
nieuwe woonwijk is gerealiseerd. Bij Oldenhuis ben ik zo’n 18 
jaar werkzaam geweest in de werkvoorbereiding, totdat het 
failliet ging in 2001. Toen heb ik de goede bedrijfsonderdelen 
eruit gehaald en ben ik voor mezelf begonnen”, zo schetst 
Tom het begin van zijn onderneming. Volgens Tom was het 
ook best wel een gewaagde stap, daar er heel wat bedrijven 
failliet gingen in die tijd. Tom: “Eigenlijk ben ik in Aalten gestart 
destijds, want daar had ik ook wat machines overgenomen 
vanuit een faillissement. Al met al heb ik zo’n 4,5 jaar in Aalten 
gezeten met Tompro en toen de stap naar Groenlo gemaakt 
door een nieuw bedrijfspand te bouwen op de Laarberg.” 
Na een slok koffie vult hij al lachend aan: “Ik was een van de 
eersten in die hoek van de Laarberg. Dat voelde toch tien jaar 
aan als een soort ‘Home Alone’.”

Alles op plaatmateriaal
Als we Tom vragen naar wat ze nou precies doen bij Tompro 

legt hij het als volgt uit: “Eigenlijk doen we alles rondom 
plaatmateriaal. Denk daarbij aan zagen, kantenverlijmen, boor- 
en freeswerk van MDF-gemelamineerde en -gefineerde platen. 
Zodoende zijn we een toeleveringsbedrijf voor de meubel- 
en interieurindustrie. Bij Tompro richten wij ons dus puur en 
alleen op de zakelijke markt. Zo leveren wij veel meubels aan 
kinderdagverblijven, zijn we actief op het gebied van chalet- 
en recreatiebouw, lakken we kozijnen voor bouwbedrijven, 
produceren we omkastingen voor orgels die wereldwijd 
verkocht worden door onze klant, én niet te vergeten, 
produceren we de welbekende grachtenpandjes kasten.” We 
kunnen wel stellen dat Tompro over een zeer diverse, maar 
tegelijkertijd heel vaste, klantenkring beschikt. “Ons werk is 
heel divers én niet op één paard gokken zeg ik altijd. Dat heeft 
dus in een trouwe klantenkring geresulteerd, waarbij er zo nu 
en dan wat bij komt. We weten gewoon over en weer wat we 
aan elkaar hebben”, zo stelt Tom vol trots.
Door de grote diversiteit legt geen enkel product dezelfde weg 
af binnen Tompro. Zo kunnen de verschillende werkzaamheden 
teruggebracht worden tot een drietal activiteiten: machinale 
houtbewerking, lakken, en monteren. Tom: “Door onze 
kleinschalige opzet zijn wij heel flexibel opgesteld. Doordat we 
over korte lijnen beschikken kunnen we vlot inspelen op de 
vraag van de klant als er bijvoorbeeld ‘even iets tussendoor 

E

TOELEVERINGSBEDRIJF VOOR DE MEUBEL- EN
INTERIEURINDUSTRIE

36 37



Groenlo • T (0544) 46 60 00 marveld.nl

5-sterren Bungalow- & Kampeerpark
ApartHotel Havezate Marveld 

...en héél veel 
waterplezier!

Ontdek je geluk...

38

Column
Ode aan de scheidsrechter: 
De held van het veld

Wat velen niet weten, is dat scheidsrechters 
niet alleen komen opdagen op wedstrijd-
dagen. Er gaat een hoop voorbereiding aan 
vooraf. Ze verdiepen zich in de spelregels, 
volgen cursussen en nemen deel aan eva-
luaties. Maar ondanks hun inzet worden ze 
vaak over het hoofd gezien. Zelden gaat het 
na een wedstrijd over de goede beslissingen 
die zijn gemaakt. In plaats daarvan worden 
de paar foutjes breed uitgemeten. Scheids-
rechters horen het gemor langs de lijn, voe-
len de frustratie van de spelers en worden 
soms zelfs het doelwit van verbaal of fysiek 
geweld. Het is een ondankbare taak. En toch 
staan ze er weer: week in, week uit. 

Hoe vaak applaudisseren we eigenlijk voor 
de scheidsrechter? Hoe vaak bedanken we 
hen na een wedstrijd voor hun inzet? Waar-
schijnlijk veel te weinig. We zijn gewend 
geraakt aan het idee dat ze er gewoon zijn. 
Echter, zonder de scheids kan de wedstrijd 
niet doorgaan.

In een tijd waarin respect en sportiviteit 
vaak onderwerp van gesprek zijn, verdienen 
scheidsrechters onze lof. Stel je voor: een 
zaterdag zonder scheidsrechters. Teams 
staan klaar, het publiek verzamelt zich langs 
de lijnen, maar er is niemand om de wed-
strijd te leiden. Wat zou er gebeuren? Chaos. 
Discussies. Misschien zelfs ruzies. 

Dus, de volgende keer dat je op het veld 
staat of langs de lijn toekijkt, denk dan 
eens aan die scheidsrechter die daar in 
het midden staat. Die, ondanks alle uitda-
gingen, het spel liefdevol in goede banen 
leidt. Laten we hen niet langer als vanzelf-
sprekend beschouwen, maar ze waarde-
ren voor wat ze zijn: de stille helden van 
het spel. Bedank ze na de wedstrijd, geef 
ze een schouderklopje. En niet alleen tij-
dens ‘De week van de Scheidsrechter’.

De Stamgast

Op zaterdagochtend, wanneer de mees-
te mensen nog slapen of hun eerste kop 
koffie naar binnen werken, staat hij of zij al 
klaar: de scheidsrechter. Met een fluit in de 
hand, een stel kaarten in de borstzak en het 
gewicht van de wedstrijd op de schouders. 
Geen VAR, geen volle tribunes. Toch zijn 
het deze vrijwilligers die week in, week uit 
de wedstrijden in goede banen leiden, van 
jeugd tot senioren. 

Voor veel scheidsrechters begint het met 
de liefde voor de sport. Misschien hebben 
ze zelf gevoetbald, of zijn ze ouders van een 
kind dat bij de plaatselijke club speelt. Hoe 
het ook begint, op een dag nemen ze de 
stap: ze worden scheidsrechter. Zonder dat 
ze het altijd beseffen, wagen ze zich daar-
mee in een uitdagende wereld. Want hoewel 
het simpel lijkt – twee teams, één bal en een 
doel aan beide kanten – is de werkelijkheid 
veel ingewikkelder. De regels zijn talloos, 
de situaties dynamisch en de beslissingen 
soms controversieel.

Scheidsrechters hebben één van de moei-
lijkste taken op het veld: onpartijdig zijn, 
terwijl de emoties om hen heen vaak hoog 
oplopen. Spelers, coaches en soms zelfs ou-
ders langs de lijn zien elke beslissing door 
hun eigen gekleurde bril. Wat voor de één 
een duidelijke overtreding is, is voor de an-
der een onterechte beslissing. En toch moet 
de scheidsrechter binnen een paar secon-
den beslissen, zonder herhaling in slow-mo-
tion of nauwkeurige camera’s.

Dat vraagt om meer dan alleen kennis van de 
regels. Het vraagt om mentale kracht, zelf-
verzekerdheid en bovenal: liefde voor het 
spel. Scheidsrechters staan er vaak alleen 
voor, te midden van tientallen voetballers, 
wisselspelers, trainers en toeschouwers. Ze 
moeten zich niet laten meeslepen door de 
drukte of emoties, maar blijven vertrouwen 
op hun eigen oordeel.
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